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Zápis ze zasedání Zastupitelstva města Fryštáku č. Z 1/2021/VIII ze dne 17. 2. 2021 

 

Přítomni: Ing. Pavel Gálík, Jaroslav Hrbáček, Mgr. Roman Lauterkranc, Mgr. Pavel Nášel, Ing. Karel 

Zlámalík, Ing. Jan Görig, Pavel Ševčík, Michaela Nutilová, DiS., Alois Langer, Ing. Stanislav 

Velikovský, CSc., Mgr. Helena Uhříková, Libor Mikl, Bc. Ilona Staňková, Mgr. Libor Sovadina 

(viz prezenční listina – příl. č. 1) 

Omluveni: Mgr. Lubomír Doležel, Mgr. Marcela Klapilová, Mgr. Sylva Knedlová 

Hosté: Gabriela Najmanová, MBA, vedoucí ÚKS, Ing. Pavel Dohnal, vedoucí OTH, Ing. Bc. Ivana 

Slámečková, vedoucí ESO 

Řízení schůze: Ing. Pavel Gálík, místostarosta 

Zapisovatelka: Bc. Simona Dědičová 

Ověřovatelé:  Mgr. Helena Uhříková, Ing. Karel Zlámalík 

Místo:   sál ZDV Fryšták, ul. Holešovská č.p. 166 

Začátek:  16.00 hodin 

Konec:   18.19 hodin 

 

 
 

Program: 

1. Zahájení, organizační záležitosti (usnášeníschopnost, určení zapisovatele, určení ověřovatelů zápisu, 

schválení programu jednání, způsob rozpravy, potvrzení zápisu ze zasedání ZMF č. Z 7/2020/VIII ze dne 

9.12.2020, informace o činnosti Rady města Fryštáku v návaznosti na výpisy z jednání rady) 
 

2. Rozpočtové záležitosti města Fryštáku  

a) Stavy peněžních prostředků na účtech města Fryštáku ke dni 31. 12. 2020 

b) Návrh na schválení rozpočtu města Fryštáku na rok 2021 

c) Informace o investičních akcích a dalších prioritách města Fryštáku pro rok 2021 zahrnutých v návrhu 

    rozpočtu města Fryštáku na rok 2021 

d) Návrh na pověření Rady města Fryštáku schvalovat rozpočtová opatření do výše 250 tis Kč bez DPH 

e) Návrh na jmenování členů tzv. Grantové komise města Fryštáku za účelem zpracování návrhu rozdělení 

    grantové podpory poskytované městem Fryšták neziskovému sektoru v r. 2021 

 

3. Návrh na uzavření smluv o poskytnutí dotací uplatněných mimo režim tzv. grantové podpory, jejichž výše 

přesahuje 50 tis Kč města: 

a) Návrh na uzavření smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace Fryštácké Javořině, z. s. 

b) Návrh na uzavření smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace Salesiánskému klubu mládeže, z. s., DIS 

c) Návrh na uzavření smlouvy o poskytnutí dotace FC Fryšták, z. s. 

d) Návrh na uzavření smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace Věneček, z. s. 

 

4. Návrh na vydání Obecně závazných vyhlášek města Fryšták 

a) Návrh na vydání OZV MF č. 1/2021 - o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 

b) Návrh na vydání OZV MF č. 2/2021 - o místním poplatku z pobytu 

c) Návrh na vydání OZV MF č. 3/2021 (zrušovací vyhláška k OZV MF č. 4/2019 – o místním poplatku za 

provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů) 

 

5. Návrh na udělení odměn členům komisí při RMF, kteří nejsou členy zastupitelstva za r. 2020 

 

6. Návrh na zrušení dokumentu „Pravidla pro pronajímání bytů v Domě s byty pro důchodce Fryšták“ 

schválené dne 26. 7. 2017 usnesením č. U Z 07/2017/VI/05b) a návrh na pověření RMF na schválení nových 

pravidel pro pronajímání bytů v Domě s byty pro důchodce Fryšták 
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7. Žádost o prodej městských pozemků p. č. 468/7 a p. č. 468/8, oba k. ú. Vítová, obec Fryšták 

 

8. Návrh na prodej přihrazených nemovitostí ve vlastnictví města Fryštáku: 

a) pozemek p. č. 471/2, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták 

b) pozemek p. č. 468/2, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták 

c) nově vzniklý pozemek p. č. 263/6 (původní p. č. 263/1), k. ú. Vítová, obec Fryšták 

 

9. Návrh na schválení dohody o vypořádání ke stavbě kaple sv. Antonína Paduánského umístěné na pozemku 

p. č. 438/20, k. ú. Vítová, obec Fryšták, ve vlastnictví města Fryšták 

 

10. Věcná břemena: 

a) Žádost spol. E.ON Distribuce, a. s., o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene ke 

stavbě „Fryšták, Doležal, Kabel. přípojka NN“ 

b) Žádost spol. CETIN, a. s., o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti ke stavbě pod 

označením „11010-099966 VPIC Fryšták-ZTV pro RD, I. etapa“ 

c) Žádost spol. GasNet Služby, s. r. o., o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti ke stavbě 

pod označením „Přeložka plynovodní přípojky, Fryšták – Dolnoveská 21, číslo stavby: 8800100832“ 

 

11. Různé: 

a) Zápis z Kontrolního výboru při ZMF č. 1/2021 ze dne 27. 1. 2021 

b) Zápisy z Finančního výboru při ZMF č. 5/2020 ze dne 26. 10. 2020 a č. 1/2021 ze dne 8. 2. 2021 

c) Náležitosti k pořízení nového Územního plánu města Fryštáku  

 
 

 

1. Zahájení, organizační záležitosti – místostarosta 

1.1 Usnášeníschopnost Zastupitelstva města Fryštáku č. Z 1/2021/VIII dne 17. 2. 2021 

Místostarosta v 16.00 hod. přítomné zastupitele i hosty přivítal a konstatoval, že je – dle prezenční listiny – 

přítomno celkem 14 členů ZMF (ze zdravotních důvodů omluveni Mgr. Lubomír Doležel a Mgr. Marcela 

Klapilová, z rodinných důvodů Mgr. Sylva Knedlová) a sdělil, že je tedy přítomna nadpoloviční většina všech 

členů zastupitelstva, a že je tudíž zastupitelstvo usnášeníschopné. Místostarosta konstatoval, že zasedání bylo 

svoláno aִ vyhlášeno řádně v souladu se zákonem o obcích a nikdo z občanů ani zastupitelů nevznesl k 

programu žádnou připomínku. Sdělil, že byly splněny všechny zákonné náležitosti pro to, aby zahájené 

zasedání pokračovalo a jednalo – v návaznosti na schválení navrženého programu (viz pozvánka ze dne 9. 2. 

2021) - dle tohoto navrženého programu. 

 

1.2 Určení zapisovatele zasedání ZMF č. Z 1/2021/VIII                    

Místostarosta navrhl jako zapisovatelku zasedání ZMF č. Z 1/2021/VIII dne 17. 2. 2021 paní Bc. Simonu 

Dědičovou, asistentku starosty, bez připomínek zastupitelů. 

U Z 1/2021/VIII/1.2 

ZMF schvaluje zapisovatelkou – pořizovatelkou zápisu z jednání ZMF č. Z 1/2021/VIII dne 17. 2. 2021 

pí Bc. Simonu Dědičovou. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdrželo se: 0    

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/1.2 bylo schváleno. 

 

1.3. Určení ověřovatelů zápisu č. Z 1/2021/VIII dne 17. 2. 2021 

Místostarosta navrhl jako ověřovatele zápisu č. Z 1/2021/VIII ze dne 17. 2. 2021 zastupitele Mgr. Helenu 

Uhříkovou a Ing. Karla Zlámalíka, navržení souhlasili, ostatní zastupitelé neměli připomínek. 

U Z 1/2021/VIII/1.3 

ZMF schvaluje ověřovatele zápisu pořízeného ze zasedání Zastupitelstva města Fryštáku číslo 

Z 1/2021/VIII, konaného dne 17. 2. 2021, zastupitele Mgr. Helenu Uhříkovou a Ing. Karla Zlámalíka. 
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Pro: 14   Proti: 0  Zdrželo se: 0      

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/1.3 bylo schváleno. 

1.4. Schválení programu zasedání ZMF č. Z 1/2021/VIII dne 17. 2. 2021 

Místostarosta navrhl jednat o bodech v souladu s obdrženou pozvánkou ze dne 9. 2. 2021. Z důvodu časové 

naléhavosti a právní jistoty místostarosta navrhl v souladu s ustanovením § 94 odst. 1 zákona o obcích schválit 

zařazení bodu č. 11c) -  Náležitosti k pořízení nového Územního plánu města Fryštáku na zasedání 

zastupitelstva č. 1/2021/VIII dne 17. 2. 2021. 

Připomínky: žádné 

U Z 1/2021/VIII/1.4 

ZMF schvaluje program jednání ZMF č. Z 1/2021/VIII dne 17. 2. 2021 v souladu s obdrženou 

pozvánkou ze dne 9. 2. 2021 a v souladu s ust. § 94 odst. 2 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní 

zřízení), v platném znění, schvaluje zařazení do programu zasedání ZMF č. Z 1/2021/VIII dne 17.2.2021 

bod č. 11c) Náležitosti k pořízení nového Územního plánu města Fryšták. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdrželo se: 0     

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/1.4 bylo schváleno. 

 

1.5 Způsob rozpravy 

Místostarosta navrhl vést diskusi a hlasovat ke každému bodu ihned. 

Připomínky: žádné 

U Z 1/2021/VIII/1.5 

ZMF schvaluje způsob rozpravy jednání ZMF č. Z 1/2021/VIII dne 17. 2. 2021 – v souladu s Jednacím 

řádem ZMF – po přednesení důvodové zprávy – diskuse, hlasování a přijetí usnesení ke každému bodu 

ihned. 

Pro: 14   Proti: 0   Zdrželo se: 0     

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/1.5 bylo schváleno. 
 

1.6 Námitky k zápisu a usnesení ZMF č. Z 7/2020/VIII ze dne 9. 12. 2020 

Ověřovatelé Mgr. Roman Lauterkranc a Ing. Stanislav Velikovský, CSc., schválili zápis bez připomínek a svůj 

souhlas stvrdili podpisem tohoto zápisu. 

Připomínky: žádné 

U Z 1/2021/VIII/1.6 

ZMF bere na vědomí schválení zápisu ze zasedání Zastupitelstva města Fryštáku číslo Z 7/2020/VIII ze 

dne 9. 12. 2020. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0      

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/1.6 bylo schváleno. 

 

1.7 Informace o jednání RMF v návaznosti na výpis z jednání RMF č. R 28/2020/VIII ze dne 2.12.2020, 

RMF č. R 29/2020/VIII ze dne 18.12.2020, RMF č. R 1/2021/VIII ze dne 20.1.2021, RMF č. R 2/2021/VIII 

ze dne 26.1.2021 a RMF č. R 3/2021/VIII ze dne 4.2.2021. 

Připomínky: žádné 

U Z 1/2021/VIII/1.7 

ZMF bere na vědomí zprávu o činnosti Rady města Fryštáku v návaznosti na předložený výpis z jednání 

RMF č. R 28/2020/VIII ze dne 2.12.2020, RMF č. R 29/2020/VIII ze dne 18.12.2020, RMF č. R 

1/2021/VIII ze dne 20.1.2021, RMF č. R 2/2021/VIII ze dne 26.1.2021 a RMF č. R 3/2021/VIII ze dne 

4.2.2021 bez připomínek. 

Pro: 14   Proti: 0  Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/1.7 bylo schváleno. 

 

Technické hlasování 

ZMF schvaluje přednostní projednání bodu č. 8b) za bodem č. 1.7. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdržel se: 0  

Usnesení bylo schváleno. 
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 8b) pozemek p. č. 468/2, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Město Fryšták jednalo v r. 2017 s jednotlivými občany města Fryšták v roce 2017 ve věci přihrazených 

nemovitostí. Na základě usnesení ZMF č. U Z 2/2019/VIII/6 ze dne 6. 3. 2019 byly referentkou ESO zajištěny 

oddělovací geometrické plány a znalecké posudky pro jednotlivé přihrazené pozemky. Pro přihrazený 

pozemek p. č. 468/2, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták, který užívají manželé ***, byl vyhotoven 

znalecký posudek č. 7995-89/19-11 ze dne 15. 4. 2019, který stanovil cenu v místě a čase obvyklou ve výši 

200 Kč/m2, tj. celková kupní cena 30.800 Kč. Dle usnesení ZMF č. U Z 3/2019/VIII/8.11 ze dne 24. 4. 2019 

byl zveřejněn záměr města prodat předmětnou přihrazenou nemovitost, ale manželé ** s cenou znaleckého 

posudku nesouhlasili. Dne 28. 5. 2019 byl výše zmíněný znalecký posudek doplněn ze strany znalce a došlo 

ke snížení ceny z původních 200 Kč/m2 na částku 100 Kč/m2, a to z důvodu nestabilního břehu potoka 

Januštice, který je podemletý, následkem čehož se směrem k potoku naklání zadní plot na betonovém základě, 

vč. vstupní branky. Celková kupní cena předmětného přihrazeného pozemku tedy činila 15.400 Kč. Dle 

usnesení ZMF č. 4/2019/VIII/13.C-2 ze dne 19. 6. 2019 bylo uloženo Finančnímu výboru při ZMF zpracovat 

stanovisko k návrhu ceny předmětného pozemku v návaznosti na dvě rozdílně stanovené ceny jednoho a téhož 

pozemku, zpracované týmž znalcem v oboru s tím, že ZMF doporučuje Finančnímu výboru vyzvat zástupce 

politických subjektů zastoupených v zastupitelstvu ke spolupráci. V návaznosti na toto usnesení proběhlo 

jednání Finančního výboru č. 5/2020 ze dne 26. 10. 2020, kdy FV doporučil prodej pozemku p. č. 468/2, k. ú. 

Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták, za cenu 30.800 Kč stanovenou znaleckým posudkem č. 7995-89/19-11 

ze dne 15. 4. 2019, tj. za původní stanovenou cenu v místě a čase obvyklou ve výši 200 Kč/m2. 

Na základě výše uvedeného ESO doporučuje schválit prodej přihrazeného městského pozemku za cenu 

stanovenou znaleckým posudkem č. 7995-89/19-11 ze dne 15. 4. 2019, vyhotovený Ing. Jaroslavem 

Mlčochem, znalcem, ve výši 200 Kč/m2, tj. za částku ve výši 30.800 Kč bez připočtení DPH.  

Připomínky: Ing. Gálík: Město Fryšták jednalo v roce 2017 s jednotlivými občany města Fryštáku ve věci 

přihrazených nemovitostí. Jednalo se o narovnání stavů, kdy měli občané přihrazené nemovitosti. Nechali 

jsme si zpracovat znalecký posudek, kdy kupní cena byla navržena na částku 30.800 Kč, se kterou pan *** 

nesouhlasí. V této chvíli předávám slovo panu ***. Jestli chce nám k tomu něco říci. Host ***: Řešíme to od 

roku 2019 na základě tady těchto pozemků. Setkal jsem se s několika lidmi, tak ta cena je u těch pozemků 

stejná jako třeba například u mě za m2. Pozemky jsou na rovině nebo je tam slunné prostředí. U mě za 

pozemkem je potok a je tam strmý sráz. Plot nyní je prohnutý a je spadnutý o několik stupňů. Přišel mi dopis 

ohledně tady této věci. Byl jsem ještě za paní Kučerovou, která to měla na starosti. Říkala, že to má na starosti 

odhadce pan Mlčoch. Toho jsem kontaktoval, aby se přišel podívat na náš pozemek. Pan Mlčoch se přišel 

podívat na náš pozemek a odůvodnil to tak, že je pozemek v mírném srázu a plot je vyvrácený. Plot i sráz si 

nafotil a vypracoval na základě svého posouzení nový posudek. Cena byla 200 Kč/m2. S cenou bych 

samozřejmě už souhlasil a netušil jsem, že jsou ty pozemky u nás v takovém stavu. To je z mé strany vše. 

Děkuji. Ing. Gálík: Děkuji panu ***. Doplnil bych, že ohledně tohoto pozemku jednal Finanční výbor dne 26. 

10. 2020, kdy doporučuje tu cenu těch 200 Kč/m2, což je ve výsledku 30.800 Kč. Je to cena stanovená 

znaleckým posudkem. Ing. Görig: Jednali jsme na finančním výboru o tomhle bodě. Jsou tam 2 znalecké 

posudky. Starší a novější. Ten novější je na nižší částku. Je otázkou, zda za těchto okolností dává smysl 

postupovat podle novějšího, ale přepokládám, že znalec ví, co dělá. Já dávám přednost tomu novějšímu, kde 

je tedy nižší cena. Tím pádem by mělo být vzato v potaz, proto bych dal přednost novějšímu posudku. L. Mikl: 

Já jsem s panem Mlčochem mluvil a přímo jsem za ním zašel. Je to přesně tak, jak to říká kolega Görig. Pro 

město je pozemek nevyužitelný. Je znehodnocený blízkou vodotečí. Pozemky na Vítové se prodávaly za 50 

Kč/m2. Přimlouvám se, aby byl brán v potaz posudek znalce pana Mlčocha a připojili jsme se k nižší ceně 

tzn., k novějšímu posudku. Ing. Gálík: V bodě pod 8a) máme pozemek hned vedle a je oceněný stejnou částku. 

Pozemky jsou vedle sebe. Původní byla cena 200 Kč/m2. Pan *** s panem Mlčochem mluvil a pak se ta cena 

změnila. Pokud dáte návrh na usnesení, tak můžeme hlasovat. Mgr. Lauterkranc: Mám to chápat tak, že je tam 

změna v protinávrhu na ten znalecký posudek v čísle a v dataci. 

U Z 1/2021/VIII/8b.a) 

ZMF v návaznosti na usnesení ZMF č. U Z3/2019/VIII/8.11 ze dne 24. 4. 2019 schvaluje prodej 

městského pozemku p. č. 468/2 – zahrada, zemědělský půdní fond, o výměře 154 m2, k. ú. Horní Ves u 
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Fryštáku, obec Fryšták, manželům ***, bytem ***, za cenu v místě a čase obvyklou stanovenou 

znaleckým posudkem č. 7995-89/19-11, ze dne 15. 4. 2019, vyhotovený Ing. Jaroslavem Mlčochem, 

znalcem, ve výši 100 Kč/m2, tj. za kupní cenu ve výši 15.400 Kč bez připočtení DPH (dle vyjádření 

daňového poradce Ing. Pavla Šicha). 

Pro: 11 Proti: 3 (Ing. S. Velikovský, CSc., Mgr. L. Sovadina, Ing. P. Gálík) Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/8b.a) bylo schváleno. 

U Z 1/2021/VIII/8b.b) 

ZMF schvaluje uzavření kupní smlouvy mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 16 Fryšták, 

IČ00282916, zast. Ing. Pavlem Gálíkem, místostarostou města, a manželi *** Vitovským, bytem ***, na 

prodej městského pozemku p. č. 468/2 – zahrada, zemědělský půdní fond, o výměře 154 m2, k. ú. Horní 

Ves u Fryštáku, obec Fryšták, za cenu v místě a čase obvyklou stanovenou znaleckým posudkem č. 7995-

89/19-11 ze dne 15. 4. 2019, doplněný dne 28. 5. 2019, vyhotovený Ing. Jaroslavem Mlčochem, znalcem, 

ve výši 100 Kč/m2, tj. za kupní cenu ve výši 15.400 Kč bez připočtení DPH (dle vyjádření daňového 

poradce Ing. Pavla Šicha), s podmínkou úhrady nákladů na pořízení znaleckého posudku a ceny návrhu 

na vklad z roku 2019 poměrem 50% (schváleno usnesením ZMF č. U Z 05/2018/VII/10 ze dne 18. 6. 

2018 a potvrzeno usnesením ZMF č. U Z 4/2020/VIII/14 ze dne 12. 8. 2020) (viz příloha č. 2 tohoto 

zápisu). 

Pro: 11 Proti: 3 (Ing. S. Velikovský, CSc., Mgr. L. Sovadina, Ing. P. Gálík)   Zdrželo se: 0  

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/8b.b) bylo schváleno. 

Termín: 22. 2. 2021 

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

 

Místostarosta vyhlásil 5 minutovou technickou přestávku v 16.25 hodin.  

Přestávka byla ukončena v 16.30 hodin. 

 

2. Rozpočtové  a ekonomicko- správní záležitosti města Fryštáku 

a) Stavy peněžních prostředků na účtech města Fryštáku ke dni 31. 12. 2020 a 17. 2. 2021  

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Taťána Petrášová. Všichni obdrželi materiál na úložišti 

a tiskem. 

Připomínky: žádné 

U Z 1/2021/VIII/2a) 

ZMF bere na vědomí stavy peněžních prostředků na účtech města Fryštáku ke dni 31.12.2020 a 

17.2.2021 bez připomínek. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0     

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/2a) bylo schváleno. 

 

Technické hlasování 

ZMF schvaluje přednostní projednání bodu č. 2c) před bodem č. 2b). 

Pro: 14   Proti: 0  Zdržel se: 0 

 

 

c) Informace o investičních akcích a dalších prioritách města Fryštáku pro rok 2021 zahrnutých 

v návrhu rozpočtu města Fryštáku na rok 2021 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravil Ing. Pavel Dohnal, vedoucí OTH. Všichni obdrželi 

materiál na úložišti. 

Připomínky: žádné 

U Z 1/2021/VIII/2c) 

ZMF bere na vědomí informace o investičních akcích a dalších prioritách města v r. 2021 zahrnutých 

do rozpočtu města Fryšták na r. 2021 s tím, že návrhy investičních akcí (částka uvedená v § 6409, 

položka 6121) v rámci finanční rezervy rozpočtu města Fryšták, mohou zastupitelé předložit nejpozději 

do 5. 3. 2021 k rukám vedoucí Útvaru kanceláře starosty.  

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 
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Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/2c) bylo schváleno. 

 

 

b) Návrh na schválení rozpočtu města Fryštáku na rok 2021 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Bc. Ivana Slámečková, vedoucí ESO. Všichni 

obdrželi materiál na úložišti. 

Předkládán je návrh rozpočtu města Fryštáku na rok 2021. Dle § 11 odst. 3 zák. č. 250/2000 Sb., o 

rozpočtových pravidlech ÚSC, v platném znění, musí být zveřejněn návrh rozpočtu „územní samosprávný 

celek“ nejméně 15 dnů před zahájením jeho projednání. Rozpočet byl v návaznosti na usnesení RMF č. U R 

2/2021/VIII/2 ze dne 26. 1. 2021 zveřejněn dne 27. 1. 2021 na úřední desce. 

Připomínky: Mgr. Lauterkranc: Připravil jsem protinávrh tohoto bodu, který vám přečtu. Mohl bych vám ho 

poslat emailem. Ing. Görig: Rozpočet je vcelku vyrovnaný až na nějaké detaily. Chtěl bych se zeptat, jak 

určíme, které investice by měly patřit do těch 8 milionů? V těch podkladech to není. Chci se zeptat, jaký je 

plán? Ing. Gálík: Myslím, že je na úložišti a je to další bod. Domlouváme se, že by to bylo do 5. 3. 2021. 

Navrhly by se investice, které jsou ve výši 8 milionů a které jsou plánované. Jako by byly neurčené. Ing. 

Görig: Jestli to můžeme zmínit předtím. Předpokládám, že schválení rozpočtu závisí tady na tom. Ing. Gálík: 

Ta tabulka s investicemi na úložišti je. Ing. Görig: Tam je tabulka, kde jsou ty věci od OTH. To je rozhodně 

za míň, než 8 milionů. Ing. Gálík: Určitě. To je jenom návrh OTH, které akce by se měly realizovat, protože 

je po tom poptávka občanů. Záleží, na čem se domluvíme, a proto máme ten bod 2c). V loni jsme měli rozpočet 

tak, že tam byla částka, která nebyla specifikovaná a která se během roku řešila. Ing. Görig: Ve stejný okamžik, 

kdy jsme schvalovali ten rozpočet tak byly prioritní akce. Proto se ptám. Ing. Gálík: Máme tam 8 milionů. Jde 

o to, že v této chvíli probíhá několik žádostí o dotace. Nevíme, co se nám podaří a na co dostaneme přislíbené 

peníze. Máme žádosti na dotace například na silnice, kino a knihovnu. Máme toho více rozjednaného. V této 

chvíli bychom předjímali něco, co vzít jako prioritu. Ing. Görig: Nebylo by možné udělat setkání, pokud není 

možné fyzicky, tak on-line, že by se to probralo neformálně? Ing. Gálík: Myslíte co? Ing. Görig: Myslím tím 

seznam investičních akcí, abychom se domluvili, jaké jsou priority. Ing. Gálík: Všechno je v přípravě. 

Čekáme, protože ty žádosti se podávají do 5. 3. 2021 a do 30. 6. 2021. Nevíme, zda dostaneme přislíbené ty 

peníze. Ing. Görig: Jde mi jenom o informace. Ing. Gálík: Určitě vám můžeme poslat tabulku, kde máme 

veškeré investiční akce, které město plánuje i výhledově. V každém případě se můžeme o tom pobavit. Brali 

jsme to tak, že těch 8 milionů jsou nachystané na investice, které jsou na spadnutí. Jedná se například o ulici 

Stolařskou, kde máme už několik let žádosti od občanů o připojení vodovodu. Visí to tam na majetko-právních 

vztazích. Možné je, že se to dotáhne do konce a ve finále bychom potřebovali tu akci spustit. Požadavky jsou 

také na kolumbárium. Máme vypracovaný projekt. Řeší se zrovna stavební povolení. To jsou ty priority, které 

by se měly v tomto roce realizovat. Můžeme vám poslat tu tabulku, kterou máme připravenou. Máme těch 8 

milionů rozpočítaných do rozpočtu. Nechali jsme si rezervu zhruba 20 milionů. Nevíme, jaká bude predikce 

těch příjmů na tento rok. Může se stát stejně jako vloni, že příjmy nebudou v té výši a budeme potřebovat 

nějaké peníze v záloze. Ing. Görig: Můžeme o tom bodu 2c) hlasovat přednostně a dát před bod 2b) bod 2c)? 

Ing. Gálík: Ano, určitě můžeme.  

Protinávrh zastupitele Mgr. Romana Lauterkrance 

U Z 1/2021/VIII/2b) 

ZMF v návaznosti na usnesení RMF č. U R 2/2021/VIII/2 ze dne 26. 1. 2021, kterým byl projednán 

návrh rozpočtu města Fryštáku na rok 2021 a dne 27. 1. 2021 zveřejněn, v souladu s ust. § 84 odst. 2 

písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, a v souladu s ust. § 4, 6 a 11 

zákona č. 250/2000 Sb., rozpočtová pravidla územních samosprávných celků, v platném znění, 

neschvaluje rozpočet města Fryštáku na rok 2021 jakožto rozpočet schodkový s předpokládanými 

příjmy ve výši 73.356,80 tis. Kč, s předpokládanými výdaji ve výši 82.332,00 tis. Kč a deficitem rozpočtu 

ve výši 8.975,00 tis. Kč + splátky 801,00 tis. Kč, které mají být kryty v souladu s ust. § 4 odst. 8 zákona 

č. 250/2000 Sb., rozpočtová pravidla ÚSC, v platném znění, finančními prostředky z minulých let na 

bankovních účtech města, a ukládá Radě města Fryštáku předložit vyrovnaný návrh rozpočtu, 

respektive bez schodku a bez věcně neurčitých, nevysvětlených investičních výdajů.  

Pro: 3 (Mgr. R. Lauterkranc, A. Langer, M. Nutilová, DiS.)   

Proti:  11 (Ing. P. Gálík, Mgr. L. Sovadina, Mgr. P. Nášel, P. Ševčík, Ing. K. Zlámalík, Bc. I. Staňková, 
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Ing. J. Görig, Ing. S. Velikovský, CSc., L. Mikl, Mgr. H. Uhříková)   

Zdržel se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/2b) nebylo přijato. 

 

Původní návrh 

 U Z 1/2021/VIII/2b) 

ZMF v návaznosti na usnesení RMF č. U R 2/2021/VIII/2 ze dne 26. 1. 2021, kterým byl projednán 

návrh rozpočtu města Fryštáku na rok 2021 a dne 27. 1. 2021 zveřejněn, v souladu s ust. § 84 odst. 2 

písm. b) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, a v souladu s ust. § 4, 6 a 11 

zákona č. 250/2000 Sb., rozpočtová pravidla územních samosprávných celků, v platném znění, schvaluje 

rozpočet města Fryštáku na rok 2021 jakožto rozpočet schodkový s předpokládanými příjmy ve výši 

73.356,80 tis. Kč, s předpokládanými výdaji ve výši 82.332,00 tis. Kč a deficitem rozpočtu ve výši 

8.975,00 tis. Kč + splátky 801,00 tis. Kč, které budou kryty v souladu s ust. § 4 odst. 8 zákona č. 250/2000 

Sb., rozpočtová pravidla ÚSC, v platném znění, finančními prostředky z minulých let na bankovních 

účtech města, a ukládá Ing. Bc. I. Slámečkové, vedoucí ESO, v souladu s ust. § 14 zákona č. 250/2000 

Sb., rozpočtová pravidla ÚSC, v platném znění, neprodleně zajistit rozpis tohoto rozpočtu (viz příloha 

č. 3 tohoto zápisu). 

Pro: 11  Proti: 3 (Mgr. R. Lauterkranc, A. Langer, M. Nutilová, DiS.) Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/2b) bylo schváleno. 

 

 

d) Návrh na pověření Rady města Fryštáku schvalovat rozpočtová opatření do výše 250 tis Kč bez 

DPH 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Bc. Ivana Slámečková, vedoucí ESO. Všichni 

obdrželi materiál na úložišti. 

Změna rozpočtu se provádí rozpočtovým opatřením (§ 15 zákona č. 250/2000 Sb., rozpočtová pravidla, 

v platném znění). Dle § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném 

znění, je rada obce oprávněna provádět rozpočtová opatření v rozsahu stanoveném zastupitelstvem. 

Připomínky: Mgr. Lauterkranc: Připravil jsem protinávrh k bodu 2d).  

Protinávrh Mgr. Romana Lauterkrance 

U Z 1/2021/VIII/2d)  

ZMF v souladu s ust. § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném 

znění, a v návaznosti na ust. § 16 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb., rozpočtová pravidla ÚSC, v platném 

znění, pověřuje Radu města Fryštáku v r. 2021 schvalovat změny rozpočtu města - rozpočtová opatření, 

a to každé vždy maximálně do výše 150.000 Kč bez DPH, maximálně 3krát mezi jednáními 

Zastupitelstva města Fryštáku, a to aniž by se přijatým rozpočtovým opatřením změnily závazné 

ukazatele celkových příjmů a výdajů a současně aniž by se změnil schválený rozdíl celkových příjmů a 

výdajů. Rada města Fryštáku může schvalovat úpravy rozpočtu výdajů na úhrady pokut, penále z 

rozhodnutí nadřízených orgánů a dohledů a dále nutných výdajů za zajištění chodu obce v případě 

havárií nebo stavu nouze či výdajů k odvrácení možných škod, kdy schválení rozpočtového opatření je 

nezbytné a má jen formální charakter, protože výdaj musí být realizován. 

Pro: 3 (Mgr. R. Lauterkranc, A. Langer, M. Nutilová, DiS.)  

Proti: 9   

Zdržel se: 2 (Ing. J. Görig, Ing. K. Zlámalík) 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/2d) nebylo přijato. 

 

Původní návrh 

U Z 1/2021/VIII/2d) 

ZMF v souladu s ust. § 102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném 

znění, a v návaznosti na ust. § 16 odst. 2 zákona č. 250/2000 Sb., rozpočtová pravidla ÚSC, v platném 

znění, pověřuje Radu města Fryštáku v r. 2021 schvalovat změny rozpočtu města - rozpočtová opatření, 

a to každé vždy maximálně do výše do 250.000 Kč bez DPH, a to aniž by se přijatým rozpočtovým 
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opatřením změnily závazné ukazatele celkových příjmů a výdajů a současně aniž by se změnil schválený 

rozdíl celkových příjmů a výdajů. 

Pro: 11 Proti:  3 (Mgr. R. Lauterkranc, A. Langer, M. Nutilová, DiS.)   Zdrželo se: 0  

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/2d) bylo schváleno. 

 

 

e) Návrh na jmenování členů tzv. Grantové komise města Fryštáku za účelem zpracování návrhu 

rozdělení grantové podpory poskytované městem Fryšták neziskovému sektoru v r. 2021 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Gabriela Najmanová, vedoucí ÚKS. Všichni obdrželi 

materiál na úložišti. 

ZMF v souladu se zásadami grantové podpory rozhodne o složení grantové komise, která posoudí jednotlivé 

žádosti o granty v souladu se zásadami a doporučí zastupitelstvu schválení přidělení grantů či nikoliv. V roce 

2020 byli do komise jmenováni i pracovníci města a zástupci politických subjektů zastoupených v ZMF. 

Připomínky: žádné 

U Z 1/2021VIII/2e) 

ZMF v souladu s ustanovením Čl. III bod č. 1 Zásad grantové podpory nestátních neziskových subjektů 

města Fryštáku účinné ke dni 27. 11. 2017 jmenuje pro rok 2021 tzv. grantovou komisi ve složení: 

tajemník komise: Mgr. Pavel Nášel, členové: Pavel Ševčík, Libor Mikl, Ing. Pavel Gálík, Ing. Jan Görig, 

Alois Langer, Ing. Miroslava Drahotuská, Gabriela Najmanová, MBA. 

Pro: 14 Proti: 0 Zdržel se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/2e) bylo schváleno. 

 

 

  3. Návrh na uzavření smluv o poskytnutí dotací uplatněných mimo režim tzv. grantové podpory, jejichž 

výše přesahuje 50 tis Kč města: 

      a) Návrh na uzavření smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace Fryštácké Javořině, z. s. 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Bc. Ivana Slámečková, vedoucí ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Na základě žádostí spolků činných v územním obvodu města Fryštáku a v návaznosti na návrh rozpočtu města 

Fryštáku na rok 2021 jsou předkládány smlouvy za účelem poskytnutí dotací. Fryštácká Javořina, z. s., žádal 

o částku 100.000 Kč, Salesiánský klub mládeže, z. s., DIS, žádal o částku 200.000 Kč, Věneček, z. s. žádal o 

150.000 Kč. FC Fryšták, z. s. žádal o částku 500.000 Kč a dle účelu se žádost týká investic a neinvestic. ESO 

navrhuje u FC uzavřít prostou veřejnoprávní smlouvu bez uvedení investičního nebo neinvestičního účelu. 

Věcný záměr požadavku (účel) tohoto spolku je ve smlouvě dodržen. 

Připomínky: žádné 

U Z 1/2021/VIII/3a) 

ZMF v souladu s ust. § 85 písm. c) zákona č. 128/2000Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, 

schvaluje poskytnutí veřejnoprávní neinvestiční dotace ve výši 100.000 Kč Fryštácké Javořině, z. s., 

IČ68688181, a v souladu s ust. § 10a odst. 5 zákona č. 250/2000 Sb., rozpočtová pravidla ÚSC, v platném 

znění, schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace v celkové výši 100.000 

Kč mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 16 Fryšták, IČ00283916, zast. Ing. Pavlem Gálíkem, 

místostarostou města, a Fryštáckou Javořinou, z. s., třída Tomáše Bati 204, 760 01 Zlín, IČ68688181, 

zast. Mgr. Radkem Gajdošíkem, předsedou spolku, za účelem částečné úhrady nákladů spojených s 

činností spolku (viz příloha č. 4 tohoto zápisu). 

Pro: 13   Proti: 0   Zdrželo se: 1 (L. Mikl) 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/3a) bylo schváleno. 

Termín: 22. 2. 2021 

Zodpovídá: Ing. Bc. I. Slámečková 

 

 

      b) Návrh na uzavření smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace Salesiánskému klubu mládeže, z. s., DIS 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Bc. Ivana Slámečková, vedoucí ESO. Všichni 
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obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Připomínky: žádné 

U Z 1/2021/VIII/3b) 

ZMF v souladu s ust. § 85 písm. c) zákona č. 128/2000Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, 

schvaluje poskytnutí veřejnoprávní neinvestiční dotace ve výši 200.000 Kč Salesiánskému klubu 

mládeže, z. s., Domu Ignáce Stuchlého, IČ67026346, a v souladu s ust. § 10a) odst. 5 zákona č. 250/2000 

Sb., rozpočtová pravidla ÚSC, v platném znění, schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí 

neinvestiční dotace ve výši 200.000 Kč mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 16 Fryšták, 

IČ00283916, zast. Ing. Pavlem Gálíkem, místostarostou města, a Salesiánským klubem mládeže, z. s., 

Domem Ignáce Stuchlého, P. I. Stuchlého 26, 763 16 Fryšták, IČ67026346, zast. Mgr. Janem Blahou, 

předsedou spolku, za účelem částečného krytí nákladů spojených se zajištěním činnosti DIS klubu - 

volnočasového zařízení pro děti a mládež (viz příloha č. 5 tohoto zápisu). 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/3b) bylo schváleno. 

Termín: 22. 2. 2021 

Zodpovídá:  Ing. Bc. I. Slámečková 

 

 

      c) Návrh na uzavření smlouvy o poskytnutí dotace FC Fryšták, z. s. 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Bc. Ivana Slámečková, vedoucí ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Připomínky: Mgr. Lauterkranc: Zkoumali jsme návrh smlouvy a tam se opakuje předmět plnění. V předmětu 

plnění je mimo jiné celková rekonstrukce bytu správce a provozní výdaje. Předpokládám, že je to nějaký plán. 

Ing. Gálík: V žádostech na tento rok by se to mohlo dotáhnout. Máme dokončení toho bytu. Když jsme to 

začali opravovat, tak jsme zjistili velké nedostatky v podlahách, takže se to trochu pozdrželo. Klub slaví 

v letošním roce 90 let, tak jsme požádali o příspěvek na tyto oslavy. Opravdu je to poslední věc, o kterou 

žádáme. A. Langer: Celý areál FC Fryšták je to plánovaný, co všechno se tam chce dělat? Ptám se, co se tedy 

tím zamýšlí? Byl to projekt nebo návrh? Ing. Gálík: Ano, byl to projekt. V současné době se řeší varianta, že 

by se tam mohla umístit tělocvična na těch pozemcích a také dořešit ten areál pro volnočasovou aktivitu 

občanů. Všechno je to v jednání. Projektanti si zaměřují pozemky. Chystají podklady. Zatím je to předběžné.  

U Z 1/2021/VIII/3c) 

ZMF v souladu s ust. § 85 písm. c) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, 

schvaluje poskytnutí veřejnoprávní dotace ve výši 500.000 Kč FC Fryšták, z. s., Zlínská 260, 763 16 

Fryšták, a v souladu s ust. § 10a) odst. 5 zákona č. 250/2000 Sb., rozpočtová pravidla ÚSC, v platném 

znění, schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace ve výši 500.000 Kč mezi městem 

Fryšták, nám. Míru 43, 763 16 Fryšták, IČ00283916, zast. Ing. Pavlem Gálíkem, místostarostou města, 

a FC Fryšták, z. s., Zlínská 260, 763 16 Fryšták, IČ65792157, zast. p. Vratislavem Rudolfem, předsedou 

spolku, za účelem částečného krytí nákladů spojených s rekonstrukcí šaten  FC Fryšták, z. s. – 5. etapa 

(celková rekonstrukce bytu správce) a na materiálně technické zabezpečení provozu areálu a činnosti 

spolku (viz příloha č. 6 tohoto zápisu). 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/3c) bylo schváleno. 

Termín: 22. 2. 2021 

Zodpovídá:  Ing. Bc. I. Slámečková 

       

 

     d) Návrh na uzavření smlouvy o poskytnutí neinvestiční dotace Věneček, z. s. 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Bc. Ivana Slámečková, vedoucí ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Připomínky: Mgr. Nášel: Já jenom doplním, že ta loňská stejně jako v dalších neziskových organizacích 

nebyla vyčerpána celá. Budeme to řešit v rámci grantové komise, která bude rozhodovat o těch financích 

v letošním roce. Částka, která tam zůstala, tak si myslím, že není úplně zanedbatelná. To bylo jenom pro 
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vysvětlení, proč paní Vidlařová tu částku nevyčerpala. Ty akce se neuskutečnily. M. Nutilová: Já bych 

navázala na pana Nášela. Když se nevyčerpaly ty finance, tak že by bylo možná fajn, kdyby zastupitelé mohli 

dostat nějakou tabulku nebo informaci v rámci těch nevyčerpaných dotací. Ing. Gálík: Určitě. Mgr. Nášel: My 

se s paní ekonomkou domluvíme. Součástí podkladů, kdy dostanete rozpis těch jednotlivých žádostí od nové 

grantové komise bude i to, kteří čerpali a případně nečerpali. M. Nutilová: Oni dostanou peníze, na co se 

použijí v reálu. 

 

U Z 1/2021/VIII/3d) 

ZMF v souladu s ust. § 85 písm. c) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v platném znění, 

schvaluje poskytnutí veřejnoprávní dotace ve výši 150.000 Kč Věneček z. s., Hutky 59, Horní Ves, 763 

16 Fryšták, a v souladu s ust. § 10a) odst. 5 zákona č. 250/2000 Sb., rozpočtová pravidla ÚSC, v platném 

znění, schvaluje uzavření veřejnoprávní smlouvy o poskytnutí dotace ve výši 150.000 Kč mezi městem 

Fryšták, nám. Míru 43, 763 16 Fryšták, IČ00283916, zast. Ing. Pavlem Gálíkem, místostarostou města, 

a Věneček z.  s., Hutky 59, Horní Ves, 763 16 Fryšták, IČ70865124, zast. p. Zdeňkou Vidlařovou, za 

účelem částečného krytí nákladů spojených s akcemi pořádanými v roce 2021 (Pálení čarodějnic, 

Putování pohádkou, Drakiáda, Lampionový průvod) - viz příloha č. 7 tohoto zápisu. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/3d) bylo schváleno. 

Termín: 22. 2. 2021 

Zodpovídá:  Ing. Bc. I. Slámečková 

 

 

  4. Návrh na vydání Obecně závazných vyhlášek města Fryšták 

 a) Návrh na vydání OZV č. 1/2021 o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Gabriela Najmanová, MBA, vedoucí ÚKS. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

ÚKS v návaznosti na změnu „odpadové“ legislativy k 1. 1. 2021 (informace k dané problematice včetně vzorů 

OZV zaslány z MV ČR dne 6. 1. 2021) předkládá nový návrh OZV č. 1/2021, jejíž nabytí účinnosti bude 

patnáctým dnem po dni vyhlášení. Návrh OZV byl projednán na detašovaném pracovišti MV ČR ve Zlíně a 

několikrát na základě vyjádření zástupce detašovaného pracoviště a v souladu s platnou legislativou a judikáty 

nejvyššího soudu upravován. ÚKS předkládá finální podobu OZV ke schválení. OZV byla projednána s OTH 

i ESO.  

Dne 16. 2. 2021 obdržel ÚKS telefonicky informaci z detašovaného pracoviště MV ČR ve věci proběhnuvšího 

metodického dne MV ČR a MŽPaZ, kde bylo doporučeno všem detašovaným pracovištím v ČR jednat 

s předkladateli návrhů OZV týkajících se systémů nakládání s odpady, aby obce a města předložené návrhy 

OZV neschvalovaly, neboť se předpokládá schválení nových metodických pokynů včetně prováděcích 

vyhlášek k novému zákonu o odpadech. ÚKS doporučuje vyřadit bod z jednání a zbývající OZV předložené 

ke schválení označit čísly: OZV č. 1/2021 - o zrušení OZV č. 4/2019, o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů a OZV č. 2/2021 - o 

místním poplatku z pobytu.    

Připomínky: Najmanová: Doplnila bych k tomu, že jsem věnovala přípravě OZV měsíc práce. Připravovala 

jsem to na základě metodiky ministerstva vnitra. Měla jsem několikanásobné telefonování se zástupkyněmi 

detašovaného pracoviště. Když zjistili, že máme tzv. MESOH, tak z toho byly úplně v šoku. Nic takového 

samozřejmě v Praze nikdo nezná. Ty specifika, které jsou v rámci našeho sběrného dvora, tak to byl taktéž 

problém. Zabývají se spíše tím, abychom označili správnou barvou určitou sběrnou nádobu, aby byla přesně 

vyspecifikovaná, na jakém místě je. Technikálie toho sběru jako takového zjišťují právě ve chvíli, kdy 

porovnávají návrhy obecně závazných vyhlášek. Zjišťují, že v rámci návrhu obecně závazné vyhlášky, kterou 

vydalo ministerstvo vnitra v lednu, se tam polovina věcí vůbec nevyskytuje. Byly velice nakloněné k tomu, 

abychom si tu závaznou vyhlášku schválili. Bylo to dobře nastartované. Včera měli metodický den 

s ministerstvem vnitra a s ministerstvem životního prostředí. Paní Dušková mi odpoledne volala a prosila mě, 

abychom tu obecně závaznou vyhlášku neschvalovali, protože nemají dořešené v rámci vnitřních parametrů 

mezi jednotlivými ministerstvy, jak to vlastně bude. Z tohoto důvodu jsme usnesení opravili a dali jsme vám 



Stránka číslo 11 z 23 Z 1/2021/VIII 

 

 

jej na úložiště. Nic se pro nás nemění. Máme schválenou tu z loňského roku, takže ta běží a během roku, až 

budeme mít vyjádření k našemu návrhu, že je to v pořádku, tak to znovu předložíme. Ing. Gálík: Můžu k tomu 

jenom dodat, že paní Najmanová tomu věnovala spoustu času a je zarážející, že ministerstvo něco vydá a neví 

vlastně co. M. Nutilová: Měla bych takovou myšlenku možná do budoucna, která se týká svážení biologického 

odpadu lidem z bytovek, kteří nemají zahrady. Nemají takový objemový biologický odpad, aby to vozili na 

technický dvůr. Jsou varianty ke zvážení například komoditní kompostéry. Sloužilo by to jako motivace. 

Možná hnědé popelnice, to nevím, jak by se to dalo časem zrealizovat. Chtěla jsem to vznést jako myšlenku. 

Co se týká bytovek, kdy je to ve fázi výstavby. Když se staví různé bytové domy, tak na komunikaci třeba 

s těma, kteří to zajišťují, s investory. Je to o tom, aby ti lidé se chtěli o to starat. Ing. Gálík: Měli jsme v tomto 

týdnu jednání s firmou, která nám zajišťuje MESOH. Řešili jsme problematiku na sběrném dvoře a řešíme 

problematiku popelnic i dalších věcí, abychom lidi více motivovali pro to třídění. Chtěli jsme to nastavit tak, 

aby toho někteří lidé nezneužívali, což se bohužel v našem městě děje. V této chvíli připravují nový návrh 

pravidel. Chystají pro chlapy na technických lepší manuály. Máme ještě rozjednáno, že by se mohly sbírat 

pneumatiky. Těch věcí, které bychom mohli sbírat a mohli umožnit občanům, aby opravdu se zbavovali těch 

věcí, které nepotřebují a aby to bylo pro naše město ku prospěchu. Je také jednání, které probíhá s technickými 

službami Zlínsko. Jde o to, že se legislativa změnila od 1.1.2021 a i ty velké firmy do dnešního dne neví, jak 

s tím mají zacházet, protože opravdu k tomu není žádná metodika. Děje se to všechno za běhu a je to celé 

všechno zvláštní. Vloni se řešila výběrovka na sběr odpadů s firmou MCI a v této chvíli je to úplně 

pozastaveno. Nevíme, co všechno se bude sbírat, jak to budeme sbírat. Zatím jsme to pozastavili. Myslíme si, 

že zatím Technické služby Zlínsko fungují výborně. Problémy tam nejsou a vždy je s nimi domluva.   

U Z 1/2021/VIII/4a) 

ZMF v návaznosti na doporučení detašovaného pracoviště Ministerstva vnitra ČR ve Zlíně a s odkazem 

na avizované schválení prováděcích vyhlášek vč. doplnění metodických pokynů k nové odpadové 

legislativě odkládá usnesení ve věci vydání Obecně závazné vyhlášky č. 1/2021 – o stanovení obecního 

systému odpadového hospodářství. (viz příloha č. 8 tohoto zápisu) 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/4a) bylo schváleno. 

 

 

  b) Návrh na vydání OZV MF č. 2/2021 - o místním poplatku z pobytu 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Gabriela Najmanová, MBA, vedoucí ÚKS. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

S ohledem na dílčí novelizaci zákona č. 565/1990 Sb., o místních poplatcích (viz samostatný přípis 

Ministerstva vnitra ČR ze dne 19. 1. 2021) bylo nutné novelizovat vyhlášku o místním poplatku z pobytu 

s účinností k 15 dni od jejího zveřejnění. Návrh OZV byl konzultován s detašovaným pracovištěm 

Ministerstva vnitra ČR ve Zlíně a dne 8. 2. 2021 odsouhlasen. ÚKS předkládá finální odsouhlasenou verzi 

OZV o místním poplatku z pobytu. 

Připomínky: Najmanová: To je taktéž novela o místních poplatcích. Byli jsme vyzváni ministerstvem vnitra, 

abychom tu naší obecně závaznou vyhlášku, kterou jsme měli schválenou v loňském roce, tak abychom ji 

opravili v souladu s platnou legislativou. Tam se možná bude ptát pan Görig, proč vypadla ta záležitost těch 

skautů. Tak na to jsem byla několikrát upozorněna, že je to diskriminační, pokud se uvádí přímo nějaké spolky, 

které působí na území obce. To se do obecně závazných vyhlášek dávat nemůže. V rámci toho návrhu jsem 

tam prosadila to, aby tam zůstalo, že je to pro ty děti a ty, co pořádají ty dětské tábory s úlevou. To je jakoby 

náhrada. Nemůže tam být zapsaný spolek např. Skauti nebo FC Fryšták, protože je to diskriminační. Takto mi 

to bylo sděleno a návrh mi byl takto upraven. Hledala jsem různě v obecně závazných vyhláškách, jak to řešili 

a takto mi to schválené bylo. V této podobě je to předkládané. Mgr. Lauterkranc: Připadá mi, že sazba 4 Kč je 

velmi nízká. Ing. Gálík: Máte nějakou představu. Mgr. Lauterkranc: Ano, je to 10 Kč. Ing. Görig: Kolik to 

dělá příjem? Najmanová: Můžu to zjistit a poslat vám to. Mikl: Já bych se tím vůbec nezabýval, kolik se v loni 

získalo na odpadcích a pobytu. Ta informace nebude relevantní. Pokud já vím, tak ty poplatky městu za 

ubytování se pohybují v 10 Kč. Obecně, když se podíváte všude, tak je to víc, než má Fryšták. Já bych se 

přimlouval za ten nejvyšší poplatek. Určitě bych uvažoval o částce 10 Kč. Ing. Bc. Slámečková: V rozpočtu 

města na letošní rok je plánovaný příjem z poplatku za ubytovací kapacity 9.000 Kč. 
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U Z 1/2021/VIII/4b)  

ZMF v návaznosti na ustanovení § 10 písm. a) a b),  § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 

(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, vydává Obecně závaznou vyhlášku č. 2/2021 - o místním 

poplatku z pobytu (viz příloha č. 9 tohoto zápisu). 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/4b) bylo schváleno. 

Termín: 22. 2. 2021 

Zodpovídá:  Ing. Bc. I. Slámečková 

 

 

c) Návrh na vydání OZV MF č. 3/2021 (zrušovací vyhláška k OZV MF č. 4/2019 – o místním poplatku 

za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních 

odpadů) 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Bc. Ivana Slámečková, vedoucí ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

OZV č. 1/2020, o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, využívání a 

odstraňování komunálních odpadů byla zaslána po schválení v ZMF odboru veřejné správy, dozoru a kontroly 

Ministerstva vnitra ČR k posouzení zákonnosti. Vyhláška č. 1/2020 nebyla shledána v rozporu se zákonem, 

nicméně Ministerstvo vnitra ČR město upozornilo, že v předmětném ustanovení chybí ustanovení ke zrušení 

předchozí OZV města Fryšták č. 4/2019, o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru a 

přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů, ze dne 11. 12. 2019. Tento nedostatek bude 

narovnán vydáním OZV č. 3/2021 o zrušení OZV č. 4/2019, o místním poplatku za provoz systému 

shromažďování, sběru a přepravy, třídění, využívání a odstraňování komunálních odpadů. 

Připomínky: žádné 

U Z 1/2021/VIII/4c) 

ZMF v návaznosti na ustanovení § 10 písm. a) a b),  § 84 odst. 2 písm. h) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích 

(obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, vydává Obecně závaznou vyhlášku č. 1/2021, o zrušení 

OZV č. 4/2019, o místním poplatku za provoz systému shromažďování, sběru, přepravy, třídění, 

využívání a odstraňování komunálních odpadů (viz příloha č. 10 tohoto zápisu). 

Pro: 14   Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/4c) bylo schváleno. 

Termín: 22. 2. 2021 

Zodpovídá:  Ing. Bc. I. Slámečková 

 

 

  5. Návrh na udělení odměn členům komisí při RMF, kteří nejsou členy zastupitelstva za r. 2020 

Předložil a připravil Ing. Pavel Gálík, místostarosta. Všichni obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Místostarosta předložil návrh na schválení odměn členům komisí při RMF, kteří nejsou členy zastupitelstva 

města Fryšták za rok 2020 (stav k 22. 12. 2020). V tabulce, která je přílohou tohoto návrhu, jsou uvedeny 

účasti jednotlivých členů komisí a navržené částky za jejich účasti na jednáních v roce 2020. Údaje vychází z 

originálů zápisů z jednání výborů, které byly předány na podatelně MF včetně prezenčních listin a podpisů 

zúčastněných, a které zpracovali předsedové komisí. Navrhovaná částka za jednu účast na jednání komise je 

250 Kč (celková částka činí 21.750 Kč). 

Připomínky: žádné 

U Z 1/2021/VIII/5 

ZMF v souladu s ustanovením § 84 odst. 2 písm. v) zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), v 

platném znění, schvaluje poskytnutí peněžitých plnění fyzickým osobám, které nejsou členy 

zastupitelstva, za výkon funkce člena komisí při RMF v r. 2020 v celkové výši 250 Kč za úkon na osobu 

(viz příloha č. 11 tohoto zápisu). 

Pro: 13  Proti: 0   Zdrželo se: 0   Nehlasoval: 1 (Ing. J. Görig) 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/5 bylo schváleno. 

Termín: 26. 2. 2021 
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Zodpovídá:  Ing. Bc. I. Slámečková 

 

 

  6. Návrh na zrušení dokumentu „Pravidla pro pronajímání bytů v Domě s byty pro důchodce Fryšták“ 

schválené dne 26. 7. 2017 usnesením č. U Z 07/2017/VI/05b) a návrh na pověření RMF na schválení nových 

pravidel pro pronajímání bytů v Domě s byty pro důchodce Fryšták 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Bc. Ivana Slámečková, vedoucí ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

RMF svým usnesením č. U R 2/2021/VIII/4 ze dne 26. 1. 2021 doporučila ZMF schválit zrušení dokumentu 

„Pravidla pro pronajímání bytů v Domě s byty pro důchodce Fryšták“ a současně doporučila vyhradit 

pravomoc pro schválení nových pravidel pro pronajímání bytů v DBD Fryšták Radě města Fryšták, a to 

z důvodu pružnější reakce např. na změnu legislativy nebo požadavku na změnu vzešlou z praxe. (tzv. 

zbytková pravomoc – věc není ze zákona zastupitelstvu vyhrazena).  

Připomínky: žádné 

U Z 1/2021/VIII/6 

ZMF schvaluje ke dni 28. 2. 2021 zrušení dokumentu „Pravidla pro pronajímání bytů v Domě s byty 

pro důchodce Fryšták“ schválené usnesením ZMF č. U Z 07/2017/VI/05b) ze dne 26. 7. 2017 a schvaluje 

vyhrazení pravomoci pro schválení nových pravidel pro pronajímání bytů v Domě s byty pro důchodce 

Fryšták Radě města Fryštáku s účinností od 1. 3. 2021. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/6 bylo schváleno. 

Termín: 26. 2. 2021 

Zodpovídá:  Ing. Bc. I. Slámečková 

 

 

 7. Žádost o prodej městských pozemků p. č. 468/7 a p. č. 468/8, oba k. ú. Vítová, obec Fryšták  

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Žádost ze dne 6. 1. 2021, č. j. MUF-ESO-29/2021-DRA. 

Žadatelka požádala o prodej městských pozemků p. č. 468/7 – trvalý travní porost, o výměře 914 m2 a p. č. 

468/8 – trvalý travní porost, o výměře 1431 m2, oba k. ú. Vítová, obec Fryšták, a to z důvodu založení zahrady 

a stavby menší chatky určené k rekreaci. Předmětné pozemky nejsou zatíženy vedením inženýrských sítí a 

v ÚP města Fryšták jsou vedeny jako plochy individuální rekreace. V současné době jsou pozemky vypůjčeny 

na základě smlouvy o výpůjčce p. ***, bytem, na dobu určitou 10 let. Pan *** si pozemky pronajal za účelem 

udržování pozemků sečením a sušení sena. Případným prodejem pozemků přejde tento právní titul výpůjčky 

na žadatelku. RMF usnesením č. U R 2/2021/VIII/14 ze dne 26. 1. 2021 nedoporučila ZMF schválit prodej 

předmětných městských pozemků. 

Připomínky: žádné  

U Z 1/2021/VIII/7 

ZMF v návaznosti na usnesení RMF č. U R 2/2021/VIII/14 ze dne 26. 1. 2021 neschvaluje prodej 

městských pozemků p. č. 468/7 – trvalý travní porost, o výměře 914 m2 a p. č. 468/8 – trvalý travní 

porost, o výměře 1431 m2, oba k. ú. Vítová, obec Fryšták, žadatelce ***, bytem ***, za účelem výstavby 

rekreačního objektu a zahrady. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/7 bylo schváleno. 

Termín: 22. 2. 2021 

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

 

 

  8. Návrh na prodej přihrazených nemovitostí ve vlastnictví města Fryštáku: 

 a) pozemek p. č. 471/2, k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 
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obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Žádost ze dne 24. 8. 2020, č.j.: MUF-ESO-2033/2020-DRA. 

Žadatel p. *** požádal o prodej měst. pozemku p. č. 471/2 – zahrada, zemědělský půdní fond, k. ú. Horní Ves 

u Fryštáku, obec Fryšták, o výměře 192 m2. Jedná se o přihrazený pozemek, jehož prodej byl projednáván již 

v roce 2019, tehdy byly vedlejší pozemky p. č. 471/1 – zahrada, zemědělský půdní fond, a p. č. 470 – zastavěná 

plocha a nádvoří, oba k. ú. Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták, ve vlastnictví pí ***, a na základě usnesení 

ZMF č.  U Z 3/2019/VIII/8.10) ze dne 24. 4. 2019 bylo schváleno zveřejnění záměru města prodat předmětný 

pozemek. Žadatelka pí *** nakonec pozemek od města Fryšták neodkoupila a jako důvod uvedla vysokou 

kupní cenu. V mezidobí převedla pí *** své nemovitosti (p. č. 471/1 a p. č. 470, oba k. ú. Horní Ves u Fryštáku, 

obec Fryšták) synovi p. ***, který znovu požádal o prodej předmětného pozemku. Pozemek je v územním 

plánu města Fryšták veden jako plocha bytová individuální, není zatížen vedením žádných inženýrských sítí 

a jeho prodej byl schválen v roce 2019. Na základě výše uvedeného ESO nemá námitek k prodeji pozemku 

s podmínkou úhrady nákladů souvisejících s prodejem pozemku (znalecký posudek, návrh na vklad do 

katastru nemovitostí) ze strany žadatele. RMF dne 23. 9. 2020 doporučila prodej výše uvedeného pozemku. 

Na základě usnesení ZMF č. U Z 6/2020/VIII/10 ze dne 4. 11. 2020 byl zajištěn prostřednictvím ESO znalecký 

posudek na určení ceny v místě a čase obvyklé, a to od Ing. Jaroslava Mlčocha, znalce, č. 8295-133/20, ze dne 

7. 12. 2020, který určil cenu v místě a čase obvyklou ve výši 200 Kč/m2, tj. kupní cena ve výši 38.400 Kč bez 

připočtení DPH (dle vyjádření daňového poradce pana Ing. Pavla Šicha), s podmínkou úhrady nákladů 

spojených s prodejem pozemku (znalecký posudek, návrh na vklad) ze strany žadatele. Žadatel byl seznámen 

se znaleckým posudkem a elektronicky potvrdil, že s cenou znaleckého posudku souhlasí. ESO doporučuje 

zveřejnit záměr města prodat přihrazený městský pozemek za cenu v místě a čase obvyklou stanovenou 

znaleckým posudkem ve výši 200 Kč/m2 bez připočtení DPH a s podmínkou úhrady nákladů spojených 

s prodejem předmětného pozemku (znalecký posudek a návrh na vklad) ze strany žadatele. 

Připomínky: Mikl: Nevím, jestli je to zrovna systémové. Jeden pozemek vedle sousedící byla částka 

pozměněna znalcem, na 100 Kč/m2, jestli by nebylo dobré, aby to bylo stejné. Přece není možné, aby pozemek 

stál 100 Kč/m2 a vedle 200 Kč/m2. To se mi osobně nelíbí. Oslovil bych znalce, aby provedl nové znalecké 

posudky. To přece není možné. Kvůli tomu, že se pan *** neozval, tak mu to dát za 200 Kč/m2. Ing. Gálík: Já 

bych to posunul tak, že tu cenu jsme stanovili na 200 Kč/m2. Pokud dáme nižší, tak bychom museli zveřejnit 

záměr znovu. Mikl: My nemůžeme teď z ničeho nic změnit tu částku na 100 Kč/m2, bez toho ať máme v ruce 

znalecké posudky. Ing. Velikovský: Finanční výbor navrhl částku na 200 Kč/m2. Přišel znalecký posudek na 

100 Kč/m2. Mezi posudky je velká časová prodleva. Ing. Gálík: To je odpovědnost znalce. Je fakt, že tento 

posudek pro pana *** je z roku 2020 a ten původní byl z roku 2019. Mgr. Lauterkranc: Nám nepřísluší 

posuzovat znalecké posudky. Ing. Gálík: Finanční výbor doporučil částku 200 Kč/m2. V tuto chvíli bych 

hlasoval o tomto usnesení, které tady máme.  

U Z 1/2021/VIII/8a) 

ZMF v návaznosti na usnesení ZMF č. U Z 6/2020/VIII/10 ze dne 4. 11. 2020 a v souladu s ustanovením 

§ 39 odst. 1 zákona č. 128/2000 Sb., o obcích (obecní zřízení), ve znění pozdějších předpisů, schvaluje 

zveřejnění záměru prodeje městského pozemku p. č. 471/2 – zahrada, zemědělský půdní fond, o výměře 

192 m2, k. ú Horní Ves u Fryštáku, obec Fryšták, žadateli ***,  bytem *** za cenu v místě a čase 

obvyklou stanovenou znaleckým posudkem č. 8295-133/20, ze dne 7. 12. 2020, vyhotovený Ing. 

Jaroslavem Mlčochem, znalcem, ve výši 200 Kč/m2, tj. za kupní cenu ve výši 38.400 Kč bez připočtení 

DPH (dle vyjádření daňového poradce pana Ing. Pavla Šicha), a s podmínkou úhrady nákladů 

spojených s prodejem pozemku (znalecký posudek a návrh na vklad) ze strany žadatele a uzavření 

příslušné kupní smlouvy. 

Pro: 11  Proti: 1 (L. Mikl)  Zdrželo se: 2 (J. Hrbáček, Ing. K. Zlámalík) 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/8a) bylo schváleno. 

Termín: 19. 2. 2021 

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

  

 

 c) nově vzniklý pozemek p. č. 263/6 (původní p. č. 263/1), k. ú. Vítová, obec Fryšták 
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Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Žádost ze dne 30. 9. 2020, č.j.: MUF-ESO-2436/2020-DRA. 

V návaznosti na usnesení ZMF č. U Z 7/2020/VIII/8) ze dne 9. 12. 2020 byl zveřejněn záměr města prodat 

nově vzniklý přihrazený pozemek p. č. 263/6 – zahrada, (odd. z pozemku p. č. 263/1), k. ú. Vítová, obec 

Fryšták, o výměře 294 m2, za cenu ne nižší, než je cena znaleckého posudku, s podmínkou úhrady nákladů na 

pořízení znaleckého posudku, geometrického plánu a návrhu na vklad kupující. Záměr města byl zveřejněn 

na úřední desce od 15. 12. 2020 do 31. 12. 2020. Dne 21. 12. 2020 doručila pí *** osobně svůj návrh 

k předmětnému záměru, a to o odkup přihrazeného pozemku p. č. 263/6, k. ú. Vítová, obec Fryšták, o výměře 

294 m2, formou splátkového kalendáře ve výši 2.000 Kč/měsíc. Dále pí *** písemně potvrdila, že kupující 

bude ona společně s partnerem, tj.  *** a ***. 

ESO nemá námitek k předloženému návrhu a souhlasí s prodejem nově vzniklého přihrazeného pozemku za 

cenu v místě a čase obvyklou stanovenou znaleckým posudkem č. 7995-89/19-34 ze dne 15. 4. 2019, 

vyhotovený Ing. Jaroslavem Mlčochem, znalcem, ve výši 250 Kč/m2, tj. za částku ve výši 73.500 Kč bez 

připočtení DPH (dle vyjádření daňového poradce pana Ing. Pavla Šicha) formou splátkového kalendáře, 

s podmínkou úhrady nákladů na pořízení znaleckého posudku, geometrického plánu a návrhu na vklad 

kupujícími, a uzavření příslušné kupní smlouvy. Celková částka 82.308 Kč bude uhrazena ve 41 pravidelných 

měsíčních splátkách ve výši 2.000 Kč s tím, že poslední splátka bude činit 2.308 Kč. První splátka bude 

uhrazena do 28. 2. 2021 s tím, že každá následující splátka bude splatná k poslednímu dni v příslušném měsíci 

na účet města. V případě prodlení kupujících s úhradou, byť jen jediné splátky, nebo neuhrazením splátky 

v plné výši, se stává splatnou celá zbývající kupní cena a kupujícím vzniká povinnost uhradit tuto zbývající 

kupní cenu jednorázově a neprodleně po vzniku této povinnosti, nejpozději 15 dnů od data splatnosti 

neuhrazené splátky. Pokud kupující tuto povinnost dobrovolně nesplní a zbývající část kupní ceny jednorázově 

neuhradí, pozbývá tato smlouva splatnosti, převáděný pozemek zůstává ve vlastnictví města a částka 

odpovídající souhrnu již uhrazených splátek na kupní cenu bude vrácena kupujícím přiměřeně ponížená o 

částku ve výši 3.675 Kč/rok představující úplatu za užívání převáděného pozemku. Ing. Jaroslav Mlčoch, 

znalec, potvrdil, že jako cena nájmu (užívání) v místě a čase obvyklá se jeví hodnota 5% prodejní ceny 

znaleckého posudku, což je částka ve výši 3.675 Kč/rok. 

Připomínky: Mikl: Proč je tam ten nově vzniklý pozemek? Co si mám pod tím představit? Ing. Gálík: Ten 

pozemek měl parcelní číslo, a to co mají přihrazené se musí geometrickým plánem oddělit od toho původního 

pozemku. Tím pádem dostává pozemek nové parcelní číslo. Mikl: To platila to obec to zaměření? Najmanová: 

Vždy to platí obec s tím, že když je tam souhlas zastupitelstva, tak je zveřejnění záměru. Připraví se podklady, 

posudek a geometrický plán. Mikl: Řeknu obecně takovou myšlenku. My, co jsme si řádně vypůjčili městský 

pozemek, respektive pronajali. Platili jsme řádné pronájmy. Lidé toho zneužívali a používali je načerno. Když 

jsme ty pozemky od obce chtěli koupit, tak zaměření toho pozemku jsme si museli zaplatit. Ing. Gálík: Mají 

to úplně stejně. Oni to platí. Najmanová: Vždy, když prodává město jakýkoliv pozemek, tak vždy jdou náklady 

za kupujícím. Mikl: Já jsem to špatně pochopil. Myslel jsem si, že to platí obec. Ing. Gálík: Ne, platí to ten 

kupující. 

U Z 1/2021/VIII/8c.a) 

ZMF v návaznosti na usnesení ZMF č. U Z 7/2020/VIII/8) ze dne 9. 12. 2020 schvaluje prodej nově 

vzniklého pozemku p. č. 263/6 – zahrada, zemědělský půdní fond (odd. z pozemku p. č. 263/1), o výměře 

294 m2, k. ú. Vítová, obec Fryšták, žadatelům ***, bytem *** a ***, bytem ***, do podílového 

spoluvlastnictví (každý id. ½), za cenu v místě a čase obvyklou stanovenou znaleckým posudkem č. 7995-

89/19-34, ze dne 15. 4. 2019, vyhotovený Ing. Jaroslavem Mlčochem, znalcem, ve výši 250 Kč/m2, tj. za 

kupní cenu ve výši 73.500 Kč bez připočtení DPH (dle vyjádření daňového poradce Ing. Pavla Šicha). 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/8c.a) bylo schváleno. 

U Z 1/2021/VIII/8c.b) 

ZMF schvaluje uzavření kupní smlouvy mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 16 Fryšták, 

IČ00282916, zast. Ing. Pavlem Gálíkem, místostarostou města, a kupujícími *** Jaškovou, bytem *** 

a *** Kukučkou, bytem ***, do podílového spoluvlastnictví (každý id. ½), za cenu v místě a čase 

obvyklou stanovenou znaleckým posudkem č. 7995-89/19-34, ze dne 15. 4. 2019, vyhotovený Ing. 
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Jaroslavem Mlčochem, znalcem, ve výši 250 Kč/m2, tj. za kupní cenu ve výši 73.500 Kč bez připočtení 

DPH (dle vyjádření daňového poradce Ing. Pavla Šicha), a s podmínkou úhrady nákladů na pořízení 

znaleckého posudku, geometrického plánu a návrhu na vklad ze strany kupujících (viz příloha č. 12 

tohoto zápisu). 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/8c.b) bylo schváleno. 

Termín: 22. 2. 2021 

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

 

  9. Návrh na schválení dohody o vypořádání ke stavbě kaple sv. Antonína Paduánského umístěné na 

pozemku p. č. 438/20, k. ú. Vítová, obec Fryšták, ve vlastnictví města Fryšták 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

V návaznosti na usnesení RMF č. U R 21/2020/VIII/9 ze dne 9. 10. 2020 byl vyzván investor kaple Ing. *** 

k bezúplatnému převodu tohoto objektu ve smyslu prohlášení ze dne 12. 3. 2019. K tomuto jednání bohužel 

nedošlo, protože Ing. *** byl kvůli zdravotním komplikacím hospitalizován a jeho stav jednání neumožňoval. 

Dne 8. 11. 2020 Ing. *** zemřel. ESO kontaktoval syna Ing. ***, který je legitimní stranou pro další jednání 

s městem Fryšták. Pan *** souhlasí s předloženým právním stanoviskem, že kaple je ve smyslu § 506 

Občanského zákoníku stavbou, která je součástí městského pozemku, a tedy v souladu s § 1084 Občanského 

zákoníku připadl do vlastnictví města Fryšták (vlastníkem pozemku i stavby je v katastru nemovitostí město). 

Na základě výše uvedeného Ing. *** nechal svým advokátem připravit Dohodu o vypořádání mezi městem 

Fryšták jako nabyvatelem, synem Ing. *** a manželkou *** jako převodci, na základě, které strany prohlašují, 

že s ohledem na jejich vůli, která je pravá, skutečná a prosta omylu, je jejich vůlí, vypořádat vzájemné vztahy 

tak, že kaple sv. Antonína Paduánského umístěná na měst. pozemku p. č. 438/20, k. ú. Vítová, obec Fryšták, 

je ve vlastnictví města Fryšták. V rámci dohody je sjednáno, že město Fryšták jako nabyvatel není povinen 

ničeho uhradit, avšak je povinen převzít veškeré budoucí náklady spojené s údržbou, opravami, úpravami, 

službami atd., spojenými se stavbou kaple, jakož i uhradit všechny daně a poplatky a svým jednáním se 

zapříčinit, aby kaple sloužila svému účelu, a to po celou dobu její existence. S odkazem na usnesení RMF č. 

U R 21/2020/VIII/9 ze dne 9. 10. 2020 a RMF č. U R 29/2020/VIII/14 ze dne 18. 12. 2020 doporučuje ESO 

uzavření předložené dohody.  

Připomínky: Mgr. Lauterkranc: Já jsem v této věci připravil protinávrh. Přečtu vám ho a možná mi to 

vysvětlíte. Mě není jasné nebo z čeho vyplývá, že ta dohoda mezi stavebníkem skutečně vznikla. Kdo tuto 

dohodu jménem města reprezentuje? Já nepovažuju toto za doložené. Ani z příloh, kde je tam nějaká emailová 

komunikace mezi starostou a panem *** Nic toho není důkazem, že ta dohoda tam vznikla. Ing. Gálík: 

Proběhlo to několikrát v radě. Určitě by stavebník nemohl na tom městském pozemku stavět, pokud by nebyl 

souhlas města. Nebyl tam určitě souhlas pana starosty. Byla tam určitě nějaká smlouva. Určitě jsme schopni 

takové věci si myslím doložit. Mikl: Historicky to leží na pozemcích Vítové. Mrzí mě, že rada nepojala sezení 

s obcí Vítová i s občany, zdali tato stavba se bude občanům Vítové líbit. Jestli k tomu nemají žádné 

připomínky, to vůbec neproběhlo u nás na Vítové. To je jenom připomínky. Dnes je to jedno. Na druhé straně 

máme dvě kapličky. Ing. Gálík: Děkuji za připomínku. Mgr. Lauterkranc: My dávat protinávrh tedy nebudeme 

a dohodli jsme se, že se zdržíme. Ing. Gálík: Takže bez protinávrhu. Samozřejmě ty věci jako stavební povolení 

jsme schopni doložit. A. Langer: Ta kaplička se pak bude provozovat jak? Najmanová: Bude se to všechno 

řešit v radě. Mgr. Lauterkranc: Ještě bych doplnil na závěr, že RMF by to měla diskutovat v zastupitelstvu. To 

je pro příště. Tyto věci by měly být projednány v zastupitelstvu. Nutilová: To je věc pohledu. Ing. Gálík: 

Ohlasy jsou zatím dobré. Je to symbol Fryštáku do budoucnosti. 

U Z 1/2021/VIII/9 

ZMF v návaznosti na usnesení RMF č. U R 29/2020/VIII/14 ze dne 18. 12. 2020 schvaluje uzavření 

Dohody o vypořádání mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 16 Fryšták, IČ00283916, zast. Ing. 

Pavlem Gálíkem, místostarostou města, a pí *** Zátopkovou a Ing. *** Zátopkem, oba bytem ***, 

jejímž předmětem je vypořádání vztahů ke stavbě „Kaple svatého Antonína Paduánského“, která je 

součástí věci nemovité, a to pozemku p. č. 438/2020 – zast. plocha a nádvoří, k. ú. Vítová, obec Fryšták, 

ve vlastnictví města Fryšták (viz příloha č. 13 tohoto zápisu). 
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Pro: 10    Proti: 0    Zdrželo se: 4 (Mgr. R. Lauterkranc, A. Langer, Bc. I.  Staňková, M. Nutilová, DiS.) 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/9 bylo schváleno. 

Termín: 22. 2. 2021 

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

 

 

 

 

10 Věcná břemena: 

a) Žádost spol. E.ON Distribuce, a. s., o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení věcného 

břemene ke stavbě „Fryšták, Doležal, Kabel. přípojka NN“: 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Žádost ze dne 8. 12. 2020, č.j. MUF-ESO-2973/2020-DRA. 

Předmětem této stavby je zřízení zemní kabelové přípojky NN z podpěrného bodu betonového sloupu. Vedení 

přípojky je přes pozemky p. č. 205/1 – ostatní plocha, ostatní komunikace, p. č. 205/14 – ostatní plocha, ostatní 

komunikace a p. č. 205/16 – ostatní plocha, jiná plocha, vše k. ú. Fryšták, obec Fryšták, v délce 55 m2 (viz 

situační výkres v příloze této důvodové zprávy). Ing. Marášek byl elektronicky upozorněn, že městský 

pozemek p. č. 205/16 byl na základě usnesení ZMF č. U Z 7/2020/VIII/7b) ze dne 9. 12. 2020 prodán do 

soukromého vlastnictví, a proto musí být pozemek ze smlouvy vyřazen (byla doručen upravený návrh 

smlouvy). Vedoucí OTH nemá námitek k předložené žádosti. RMF usnesením č. U R 29/2020/VIII/17 ze dne 

18. 12. 2020 doporučila ZMF schválit uzavření předmětné smlouvy. 

Připomínky: žádné 

U Z 1/2021/VIII/10a) 

ZMF v návaznosti na usnesení RMF č. U R 29/2020/VIII/17 ze dne 18. 12. 2020 schvaluje uzavření 

Smlouvy č. OT-001030024225/001-PERF o smlouvě budoucí o zřízení věcného břemene mezi městem 

Fryšták, nám. Míru 43, 763 16 Fryšták, IČ00283916, zast. Ing. Pavlem Gálíkem, místostarostou města, 

a spol. E.ON Distribuce, a. s., se sídlem F. A. Gerstnera 2151/6, 370 01 České Budějovice 7, IČ28085400, 

zast. Ing. Jiřím Přívarou, Technik výstavby a obnovy DS, ke stavbě energetického zařízení s názvem 

„Fryšták, Doležal, kabel. přípojka NN“, umístěné na měst. pozemcích p. č. 205/1 – ostatní plocha, ostatní 

komunikace, o výměře 3079 m2, p. č. 205/14 – ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 101 m2, oba 

k. ú. Fryšták, obec Fryšták, za cenu věcného břemene v celkové výši 3.000 Kč bez DPH, s připočtením 

DPH podle platných právních předpisů, a udělení souhlasu do situačního výkresu (viz příloha č. 14 

tohoto zápisu). 

Pro: 13  Proti: 0   Zdrželo se: 0   Nehlasoval: 1 (Mgr. H. Uhříková) 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/10a) bylo schváleno. 

Termín: 22. 2. 2021 

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

 

 

b) Žádost spol. CETIN, a. s., o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti ke stavbě 

pod označením „11010-099966 VPIC Fryšták-ZTV pro RD, I. etapa“ 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Žádost ze dne 9. 12. 2020. 2020, č.j. MUF-ESO-2980/2020-DRA. 

Požadavek řeší přeložku telefonních kabelů na ulici Holešovská ve Fryštáku. V dané lokalitě dojde k výstavbě 

nových komunikací a vjezdů k novostavbám RD a na stávajících kabelech společnosti CETIN, a. s. Touto 

stavbou budou dotčeny 2 městské pozemky, a to p. č. 356/1 – ostatní plocha, ostatní komunikace a p. č. 378 – 

ostatní plocha, ostatní komunikace, oba k. ú. Fryšták, obec Fryšták. OTH souhlasí s předloženým návrhem. 

RMF usnesením č. U R 29/2020/VIII/18 ze dne 18. 12. 2020 doporučila ZMF schválit uzavření předmětné 

smlouvy. 

Připomínky: A. Langer: Mám jednu technickou otázku, protože CETIN dělá už přípojky pro H+M. My 
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přebíráme prostor před a po? Už se tam propadá chodník. Ing. Gálík: Určitě přebíráme tyto věci. A. Langer: 

Dobře. Jaký je časový horizont? Ing. Dohnal: Časový horizont není konečný. Máme smlouvu s investorem, 

který je povinný tyto záležitosti napravit. Jak skončí zimní období, tak to musí dát do kupy. Toto si hlídám. 

Ing. Gálík: Určitě na to budeme poukazovat. 

U Z 1/2021/VIII/10b) 

ZMF v návaznosti na usnesení RMF č. U R 29/2020/VIII/18 ze dne 18. 12. 2020 schvaluje uzavření 

Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti ke stavbě pod označením „11010-099966 VPIC 

Fryšták-ZTV pro RD, I. etapa“ mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 16 Fryšták, IČ00283916, zast. 

Ing. Pavlem Gálíkem, místostarostou města, a spol. CETIN, a. s., se sídlem Českomoravská 2510/19, 

Praha 9, Libeň, 190 00, IČ04084063, zast. na základě plné moci Ludmilou Královou, ke stavbě umístění 

podzemního komunikačního vedení veřejné komunikační sítě umístěné na městských pozemcích p. č. 

356/1 – ostatní plocha, ostatní komunikace, o výměře 1850 m2 a  p. č. 378 – ostatní plocha, ostatní 

komunikace, o výměře 1204 m2, oba k. ú. Fryšták, obec Fryšták, za cenu věcného břemene v celkové 

výši 550 Kč bez DPH, s připočtením DPH podle platných právních předpisů, a udělení souhlasu do 

situačního výkresu (viz příloha č. 15 tohoto zápisu).  

Pro: 13  Proti: 0   Zdrželo se: 0   Nehlasoval: 1 (Mgr. H. Uhříková) 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/10b) bylo schváleno. 

Termín: 22. 2. 2021 

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

 

 

c) Žádost spol. GasNet Služby, s. r. o., o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti ke 

stavbě pod označením „Přeložka plynovodní přípojky, Fryšták – Dolnoveská 21, číslo stavby: 

8800100832“ 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravila Ing. Miroslava Drahotuská, referentka ESO. Všichni 

obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Jedná se o žádost o uzavření smlouvy o smlouvě budoucí o zřízení služebnosti ke stavbě pod označením 

„Přeložka plynovodní přípojky, Fryšták – Dolnoveská 21, číslo stavby: 8800100832“, která bude provedena i 

na měst. pozemku p. č. 95/3 – ost. plocha, jiná plocha, k. ú. Dolní Ves, obec Fryšták. Rozsah věcného břemene 

je 1 m na obě strany od půdorysu plynárenského zařízení. OTH souhlasí s předloženým návrhem. RMF 

usnesením č. U R 2/2021/VIII/16 ze dne 26. 1. 2021 doporučila ZMF schválit uzavření předmětné smlouvy. 

Připomínky: žádné 

U Z 1/2021/VIII/10c) 

ZMF v návaznosti na usnesení RMF č. U R 2/2021/VIII/16 ze dne 26. 1. 2021 schvaluje uzavření 

Smlouvy o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene ke stavbě pod označením “Přeložka plynovodní 

přípojky, Fryšták – Dolnoveská 21, číslo stavby: 8800100832“ mezi městem Fryšták, nám. Míru 43, 763 

16 Fryšták, IČ00283916, zast. Ing. Pavlem Gálíkem, místostarostou města, a spol. GasNet Služby, s. r. 

o., se sídlem Plynárenská 499/1, Zábrdovice, 602 00 Brno, IČ27935311, zast. na základě plných mocí 

Davidem Novákem a Zdeňkem Řezáčem, ke stavbě umístění přeložky plynárenského zařízení umístěné 

na měst. pozemku p. č. 95/3 – ostatní plocha, jiná plocha, k. ú. Dolní Ves, obec Fryšták, o výměře 443 

m2, za cenu věcného břemene v celkové výši 500 Kč bez DPH, s připočtením DPH podle platných 

právních předpisů, a udělení souhlasu do situačního výkresu (viz příloha č. 16 tohoto zápisu). 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/10c) bylo schváleno. 

Termín: 22. 2. 2021 

Zodpovídá:  Ing. M. Drahotuská 

 

 

  11. Různé: 

a) Zápis z jednání Kontrolního výboru č.1/2021 ze dne 27. 1. 2021 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravil Jaroslav Hrbáček, předseda Kontrolního výboru při ZMF. 

Všichni obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 
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Připomínky: Hrbáček: My jsme uzavřeli celý loňský rok. Všechny zápisy z rady a zastupitelstva jsou 

odsouhlaseny. Provedli jsme kontrolu některých usnesení, které měla na starosti stavební komise. To bylo také 

v pořádku.  

U Z 1/2021/VIII/11a) 

ZMF bere na vědomí zápis z jednání Kontrolního výboru při ZMF č. 1/2021 ze dne 27. 1. 2021. 

Pro: 13  Proti: 0   Zdrželo se: 0   Nehlasoval: 1 (Ing. S. Velikovský) 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/11a) bylo schváleno. 

 

b) Zápisy z Finančního výboru při ZMF č. 5/2020 ze dne 26. 10. 2020 a č. 1/2021 ze dne 8. 2. 2021 

Předložil Ing. Pavel Gálík, místostarosta, a připravil Mgr. Libor Sovadina, předseda Finančního výboru při 

ZMF. Všichni obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

Připomínky: Mgr. Sovadina: V podstatě v prosincovém jednání jsme se zabývali tím přihrazeným pozemkem. 

Co se týká toho jednání Finančního výboru č. 1, tak jsme tam měli 2 body. Zabývali jsme se rozpočtem města 

Fryštáku na rok 2021. To jsme také vyřešili na tomto zasedání. Druhým bodem je myšlenka, kterou se výbor 

zabýval na základě dokumentu, který řeší hospodaření města. Rating zpracovaný panem Tesařem. Tento 

inženýr hodnotí, jak na tom město finančně je a zda by bylo možné za současných podmínek si vzít úvěr až 

do výše 170 mil. Kč. My jsme o tom uvažovali. Vzešlo z toho doporučení Finančního výboru pro 

zastupitelstvo města Fryštáku zabývat se tou myšlenkou, vzít si za těch podmínek úvěr ve výši 150 mil. Kč na 

realizaci investičních akcí, které máme naplánované s tím, že by se tyto akce mohly dělat v rychlém časovém 

úseku. V podstatě jsme vznesli tuhle myšlenku a zabývat se touto možností vzít si úvěr na realizaci 

investičních akcí. Ing. Gálík: Děkuj za připomínky. Mgr. Lauterkranc: Já jsem připravil pro vás protinávrh 

k bodu 11b) a přečtu vám ho. Ing. Gálík: Finanční výbor nám doporučuje zabývat se touto myšlenkou. 

Neznamená to, že bychom dneska odsouhlasili žádost o úvěr. My bereme jenom na vědomí zápis, kde 

doporučuje finanční výbor ZMF zvážit žádost o úvěr pro město Fryšták do výše 150 mil. Kč. My dnes nic 

neschvalujeme. Mgr. Lauterkranc: Já vím, že dnes neschvalujeme návrh finančního úvěru. Podle mého názoru 

by mělo na zastupitelstvu jednoznačně zaznít, že ta výše 150 mil. Kč je nepřijatelná a je to výslovná opatrná 

deklarace. Ing. Gálík: Všichni jste dostali do emailu ten materiál od pana Tesaře, kde hodnotí finanční zdraví 

města. Psal tam, že nevidí problém si půjčit si až 170 mil. Kč. Jde o to, že je to věc, která je návrhová. Je to o 

tom, že když budeme čekat na dotace tak se těch věcí nedočkáme.  

Protinávrh Mgr. Romana Lauterkrance  

U Z 1/2021/VIII/11b) 

Zastupitelstvo města Fryštáku bere na vědomí zápis z jednání Finančního výboru při ZMF č. 1/2021 ze 

dne 8. 2. 2021 a nesouhlasí s doporučením vyplývajícím z druhého bodu zápisu. Finanční výbor v rámci 

druhého bodu zápisu č. 1/2021 doporučuje Zastupitelstvu města Fryštáku zvážit podání žádosti o úvěr 

pro Město Fryšták do výše 150 mil. Kč. Dle pravidel rozpočtové odpovědnosti územní samosprávný 

celek hospodaří v zájmu zdravých a udržitelných veřejných financí tak, aby výše jeho dluhu 

nepřekročila k rozvahovému dni 60% průměru jeho ročních příjmů za poslední čtyři rozpočtové roky. 

Vezmeme-li v potaz, že Finanční výbor navrhuje navýšit dluh města Fryštáku o 150 mil. Kč a průměr 

ročních příjmů města Fryštáku za poslední čtyři rozpočtové roky (2016-2019) činí 71,331 mil. Kč, pak 

by při přijetí úvěru ve výši 150 mil. Kč činila hodnota dluhového kritéria města Fryštáku nejméně 

210%, tedy několikanásobně by překročila 60% procentní výši pravidla rozpočtové odpovědnosti 

stanovené zákonem. Dle zprávy Národní rozpočtové rady (organizační složka státu) o plnění pravidel 

rozpočtové odpovědnosti za rok 2019, str. 11, z celkového počtu obcí v České republice (z 6253 obcí), 

pouze 549 obcí překročilo 60% procentní výši pravidla rozpočtové odpovědnosti stanovené zákonem, a 

pouze u 16 obcí byla hodnota dluhového kritéria vyšší než 200%. Kdyby bylo přijato doporučení 

Finančního výboru Města Fryštáku, Město Fryšták by se tak se vší pravděpodobností zařadilo do 

množiny 16 nejzadluženějších obcí v České republice, a stalo by se v tomto negativním smyslu zřejmě i 

„mediální hvězdou“ Zlínského kraje. Zastupitelstvo města Fryštáku proto neschvaluje přijetí úvěru ve 

výši 150 mil. Kč, protože tato částka mnohanásobně překračuje dluhové kritérium stanovené zákonem 

a současně naprosto vybočuje z míry zadluženosti drtivé většiny obcí v České republice.  

Pro: 3 (Mgr. R. Lauterkranc, A. Langer, M. Nutilová, DiS)  Proti: 11  Zdržel se: 0  

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/11b) nebylo přijato. 
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Původní návrh 

U Z 1/2021/VIII/11b) 

ZMF bere na vědomí zápisy z jednání Finančního výboru č. 5/2020 ze dne 26. 10. 2020 a č. 1/2021 ze 

dne 8. 2. 2021. 

Pro: 11    Proti: 3 (Mgr. R. Lauterkranc, A. Langer, M. Nutilová, DiS.)  Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/11b) bylo schváleno. 

 

c) Náležitosti k pořízení nového Územního plánu města Fryštáku 

Předložil a připravil Ing. Pavel Gálík, místostarosta. Všichni obdrželi materiál elektronicky na úložišti. 

ZMF se v roce 2020 rozhodlo k přípravě nového Územního plánu města Fryšták, a to jak v návaznosti na 

doručené žádosti jednotlivých vlastníků nemovitostí na území města Fryštáku, tak i v návaznosti na získané 

zkušenosti z doby přípravy zprávy o uplatňování ÚP MF v r. 2017. Po skončení Stavebního úřadu ve Fryštáku 

je třeba schválit nového pořizovatele územně plánovací dokumentace. Místostarosta projednal dne 10. 2. 2021 

tuto záležitost s pověřenou osobou Ing. Petrou Reichovou, která doporučila schválit níže uvedená usnesení 

k zajištění příprav pro vydání nového ÚP MF. Z důvodu časové naléhavosti požádá místostarosta v rámci 

zasedání ZMF dne 17. 2. 2021 o zařazení bodu k projednání. 

Připomínky: Ing. Görig: Mám dotaz, jak silné je to schválení toho usnesení, které uděláme? Jestli je to o tom, 

že zastupitelstvo říká, jak se má ten územní plán udělat nebo jestli budeme dávat připomínky? Ing. Gálík: 

Budou se vyřizovat různé připomínky a podněty. Je to začátek procesu. Budou připomínkovat stávající plán. 

Bude se tam řešit veřejné projednání a připomínky. Ten proces se odhaduje na 1 rok. Mezi tím proběhne 

několik jednání, kdy se bude řešit připomínkování navrhovaného územního plánu i včetně veřejného 

projednání. Mgr. Lauterkranc: Jsem připravil protinávrh, jehož podstatou je vypuštění posledního odstavce. 

Studoval jsem význam toho odstavce a předpokládaná délka pořízení územního plánu je na 3 roky. Připadá 

mi, že podstata pořízení územního plánu po dobu 3 let přesahuje volební období tohoto zastupitelstva. Chtělo 

by to nějaké vysvětlení. Ing. Gálík: Návrhy usnesení posílala paní Reichová. To je usnesení, kterým se jakoby 

kryjí. Záleží samozřejmě na tom, jak na ně budeme tlačit. Myslím si, že ta snaha bude dost velká, proto jsem 

to dal i na dnešní zastupitelstvo, abychom to nějakým způsobem rozjeli. Ing. Dohnal: Schválení má 2 fáze. Je 

tam schválení návrhu a schválení samostatného územního plánu. Ten způsob toho projednávají je skoro 

identický. Vždy má rozhodující slovo zastupitelstvo. Ty 3 roky je potřeba vnímat pozitivně, protože jsou to 

zkušenosti z jiných obcí, které pořizují územní plán. Skutečně to rychleji moc nejde. Aby zastupitelé byli 

v obraze, tak by bylo dobré, aby tu přišla paní Reichová. Vysvětlila by tuto záležitost, abyste měli kompletní 

informace. To není o tom, že někdo něco navrhne a vy to budete projednávat. Tam se vyjadřují všechny 

dotčené orgány státní správy. To je zákonný dokument, do kterého vstupuje každý dotčený subjekt. Mgr. 

Lauterkranc: Je to tak, že se to musí rozhodnout na tom začátku. Kdybychom to teď schválili na dva roky, a 

pak bychom to prodloužili na 3 roky? Ing. Gálík: Určitě ne. Ing. Dohnal Já bych se toho držel tak, jak je to 

navržené. Opravdu je to racionální záležitost ty 3 roky. Oni z něčeho vycházejí. Ing. Gálík: Tam jde o to, že 

my je pověříme, že budou pořizovatelé toho územního plánu. Město Zlín bude vytvářet zadání územního plánu 

s našimi připomínkami a podmínkami. Bude to probíhat tak, že budou probíhat jednání na magistrátu, tak i v 

zastupitelstvu. Určitě budou i pracovní zastupitelstva, abychom se k tomu vyjádřili, protože ten dokument 

bude důležitý proto, jak se naše město bude dál rozvíjet. Je potřeba nastartovat to, abychom se do toho pustili. 

I ta paní Reichová by byla ráda, že se v tom něco děje, protože ten náš stávající územní plán není dobrý.  

U Z 1/2021/VIII/11c.a) 

ZMF schvaluje pořízení nového Územního plánu města Fryštáku dle ust. § 44 písm. a) zákona č. 

183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), v platném znění. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/11c.a) bylo schváleno. 

U Z 1/2021/VIII/11c.b) 

ZMF schvaluje v souladu s ust. § 43 odst. 3) zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním 

řádu (stavební zákon), v platném znění, pořízení územního plánu s prvky regulačního plánu. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/11c.b) bylo schváleno. 
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U Z 1/2021/VIII/11c.c) 

ZMF pověřuje Ing. Pavla Gálíka, místostarostu města, ke spolupráci s pořizovatelem územně plánovací 

dokumentace, tj. s Magistrátem města Zlína, oddělení prostorového plánování, středisko územního 

plánování ve smyslu ust. § 6 odst. 5 písm. f) ve spojení s § 47 odst. 1 a 4, § 51 odst. 1 a 3, § 53 odst. 1 

zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu (stavební zákon), v platném znění. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/11c.c) bylo schváleno. 

U Z 1/2021/VIII/11c.d) 

ZMF ukládá Mgr. Lubomíru Doleželovi, starostovi města, požádat Magistrát města Zlína, oddělení 

prostorového plánování, středisko územního plánování, o pořízení nového Územního plánu města 

Fryšták. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/11c.d) bylo schváleno. 

U Z 1/2021/VIII/11c.e) 

ZMF stanovuje v souladu s ust. § 56 zákona č. 183/2006 Sb., o územním plánování a stavebním řádu 

(stavební zákon), v platném znění, prodloužení lhůty, která je považována za průtahy při pořizování 

změny územního plánu, na 3 roky. 

Pro: 14  Proti: 0   Zdrželo se: 0 

Usnesení č. U Z 1/2021/VIII/11c.e) bylo schváleno. 

 

 

Diskuse: 

M. Nutilová: Chtěla bych připomenout paní Záhumenskou, dělá setkání pro veřejnost. Ing. Gálík. Jednal jsem 

s nimi ohledně jiné věci. Určitě ji budeme oslovovat při přípravě územního plánu. 

 

A. Langer: V lednu byla podána žádost na magistrátu města Zlína na Penny market v Dolní Vsi. Já bych chtěl, 

aby se k tomu vyjádřilo celé zastupitelstvo. Jestli máme zájem, aby to tam stálo.  Ing. Gálík: Zatím se nemáme 

k čemu vyjadřovat, protože nebylo zahájeno oficiální řízení. A. Langer: My to dostaneme brzy na úřad. Ptám 

se, protože tam zatím sice nic nemáme, ale abychom byli připraveni. Ptám se, zda se budeme k tomu 

vyjadřovat jako kolektiv? Ing. Gálík: Určitě tam bude stavební povolení a pojedou podle stavebního zákona. 

Pokud dnes nic nemáme tak je těžké se k tomu vyjadřovat. A. Langer: Já se bavím o tom, aby to nebyla diskuze 

jako kaplička na Vítové. Ptám se, zda se město k tomu bude vyjadřovat, jestli máme zájem to podpořit či 

nepodpořit? Ing. Gálík: Jako město se k tomu budeme vyjadřovat. Z rady šly připomínky k tomu projektu. 

Myslím si, že když přijde nějaká žádost, tak se k ní určitě vyjádříme. Najmanová: Doplnila bych, že za město 

jsme zkusili a podali jsme na kraj oznámení, že s tím nesouhlasíme, protože nejsou splněné určité parametry. 

Krajský úřad řekl, že to berou na vědomí, ale není zahájené řízení, takže se k tomu nemůžou vyjádřit. Nám 

bylo doporučeno, že není jiná šance než vyčkat na zahájení toho řízení. V rámci tohoto řízení uplatnit svoje 

připomínky za město Fryšták. Jakmile se objeví na stole oznámení o zahájení, ať už jakéhokoliv řízení, tak je 

obratem uplatníme. Jestli vy zastupitelé se domluvíte, zda bude obchod nebo ne, tak tu námitku vezmou a 

v rámci řízení s ní budou pracovat. A. Langer: Chtěl jsem to říct jako svůj názor.  Ing. Gálík: Zatím se snažíme 

s tím bojovat. Jsou ohlasy, že spousta lidí to chce a některých se to dotýká. To jsou ti lidé, kteří na té ulici 

bydlí a sousedí přímo s tím budoucím objektem. Snažíme se to řešit a čekáme na oficiální dokumentaci a 

oznámení o stavbě. Mgr. Lauterkranc: Mám pár myšlenek. Tam jsou dvě možnosti, až bude zahájeno řízení. 

Město Fryšták bude účastníkem řízení a jako takové bude reprezentovat názor občanů. To je to, o čem mluví 

pan Langer. Zastupitelstvo by se mělo dohodnout, jaký je jeho názor na toto řízení, kde půjde o obchodní 

dohodu mezi stavebníkem a městem Fryšták. To by mělo smysl jedině tehdy, jestli zastupitelstvo by bylo pro 

diskuzi v této věci a reprezentaci občanů. Ing. Gálík: Až přijde podání na úřad, že se něco děje, tak se můžeme 

domluvit, že stavební komise s OTH vypracuje nějaký návrh a pak můžeme udělat neformální pracovní 

zastupitelstvo, kde se k tomu můžeme vyjádřit.  

 

M. Nutilová: Chtěla bych se zeptat ohledně posilovny na Sokolovně, jestli byste mohl říct k tomu něco 

bližšího? Případně zvážit, jestli prostory nepronajmout. Pokud vím, tak město chce pořídit posilovací stroje. 



Stránka číslo 22 z 23 Z 1/2021/VIII 

 

 

Pokud to situace dovolí, tak jaké by tam byly podmínky nebo využití tady těchto prostor? Mě připadá lepší ta 

druhá varianta, pronajmout ty prostory, aby ty posilovací stroje pořídil někdo, kdo si to pronajme. Ing. Gálík: 

Je tam investice naplánovaná. V této fázi se řeší únosnost stropu Sokolovny, co tam vlastně může být. Jsou 

tam plánované peníze, kde se počítá s úpravou podlahy, stěn, s pořízením strojů. Určitě vám Pavel Ševčík dá 

informace takové, že ti kluci, kteří tam dnes chodí, se o to velmi zajímají. Přislíbili i ruku k dílu. Mám 

informaci, že ti, co tam chodí, platí členské příspěvky TJ Fryšták. TJ Fryšták nemá problém, že by tu místnost 

si pronajalo. Je to věc jednání, jestli to pronajmeme za nějaké peníze nebo si najdeme nějakého jednoho 

nájemce, který to bude provozovat. Myslím si, že je to otázka jednání. Všechno se odvíjí od toho, jaké tam 

budou stroje a co se nám tam podaří zařídit. Chceme to certifikovat. Co je tam dneska, to je problematické. 

M. Nutilová: Znamená to, že by to bylo pro veřejnost? Ing. Gálík: Ano, samozřejmě.  

 

M. Nutilová: Chtěla jsem se zeptat v rámci školy, jak je operační program Výzkum vývoj a vzdělávání. Máte 

nějaké bližší informace, o co se žádá? Mgr. Sovadina: Jsou to klasické šablony, jak už jsme žádali v minulých 

letech. M. Nutilová: Nějaké konkrétní šablony? Mgr. Sovadina: My jsme většinu těch peněz využili na školní 

psycholožku. Bude u nás působit další dva roky. M. Nutilová: Co se týká přeshraniční spolupráce. Jsou tam 

naplánované finanční prostředky? I když se uvidí, jak to bude. Já bych se přimluvila za to, aby to bylo víc 

otevřené veřejnosti ta přeshraniční spolupráce. Více informovat, co se bude dít. Ing. Gálík: V této chvíli 

nedokážu říct, co se plánuje. Spolupráce funguje a uvidíme, co bude. Ještě jste měla jeden dotaz. M. Nutilová: 

Týká se to dohod o provedení práce, které město uzavírá. Nevím, kolik jich je a čeho se týkají. Jestli by nebylo 

efektivní případně na zvážení přijmout zaměstnance na trvalý úvazek. Ing. Gálík: Dohody řeší paní Petrášová, 

má je v kompetenci. To jsou tam správcovské dohody, účast na vítání občánků, vystupování školy, školky pod 

dohledem apod. Všechno se to ale kvůli covidu ořezalo. Skoro nic neběží. Platí se jen za to, co je provedeno. 

 

Místostarosta ukončil zasedání zastupitelstva v 18.19 hod. 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Přílohy zápisu: 

1. Prezenční listina 

2. Kupní smlouva  

3. Návrh na schválení rozpočtu města Fryštáku na rok 2021 

4. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace - Fryštácká Javořina 

5. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí neinvestiční dotace - Salesiánský klub mládeže 

6. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace - FC Fryšták 

7. Veřejnoprávní smlouva o poskytnutí dotace - Věneček z. s. 

8. Obecně závazná vyhláška č. 1/2021 – o stanovení obecního systému odpadového hospodářství 

9. Obecně závazná vyhláška č. 2/2021 – o místním poplatku z pobytu 

10. Obecně závazná vyhláška č. 1/2021 – o zrušení OZV č. 4/2019 o místním poplatku 

11. Poskytnutí peněžitých plnění fyzickým osobám, které nejsou členy zastupitelstva – příloha  

12. Kupní smlouva 

13. Dohoda o vypořádání 

14. Smlouva č. OT-001030024225/001-PERF  

15. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení služebnosti 
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16. Smlouva o budoucí smlouvě o zřízení věcného břemene 

 
 

Zápis byl vyhotoven dne: 24. 2. 2021 
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